
DOCKET NO. FBT-CV-15-5030346-S 	 SUPERIOR COURT 
AMIEL DABUSH DOREL 	 J.D. OF FAIRFIELD 

v. 	 AT BRIDGEPORT 

LLOYDS LONDON 	 January 22, 2016 

AFFIDAVIT OF WILLIAM MEEHAN 

William A. Meehan, being duly sworn, deposes and says: 

1. I am over the age of 18 years and of sound mind. Unless otherwise indicated, I 

have personal knowledge of the prior proceedings stated herein. 

2. I submit this affidavit in support of the motion of certain Underwriters at Lloyd's, 

London for an order directing the entry of judgment in their favor. 

3. Attached as Exhibit D is a true copy of Mr. Amiel Dabush Dorel's September 29, 

2015 deposition transcript. 

4. Attached as Exhibit E is a true copy of the Statutory Form Quit Claim Deed 

deeding from Ophir Sahar to Mr. Dorel the premises known as 414 Jackson Avenue, Bridgeport 

and marked as "Defendant's Exhibit 2" at Mr. Dorel's September 29, 2015 deposition. 

5. Attached as Exhibit F is a true copy of the Sworn Statement In Proof of Loss 

identified by Mr. Dorel as relating to a May 10, 2014 water damage loss at the premises known 

as 414 Jackson Avenue, Bridgeport and marked as "Defendant's Exhibit 14" at Mr. Dorel's 

September 29, 2015 deposition. 

6. Attached as Exhibit G is a true copy of the Police Report dated June 20, 2014 and 

marked as "Defendant's Exhibit 5" at Mr. Dorel's September 29, 2015 deposition. 
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Dated: Wilton, Connecticut 

William A. Meehan 
Subscribed and sworn to before me 
this 22nd  day of January, 2016. 

Commissioner of the Superior—Court 

William J. McMorris, Jr. 
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DOCKET NO:CV-15-5030346 S 

AMIEL DABUSH DOREL 

VS. 

LLOYDS LONDON 

	x 

SUPERIOR COURT 

J.D. OF FAIRFIELD 

AT BRIDGEPORT 

SEPTEMBER 29, 2015 

x 

Deposition of AmmEL DABUSH DORSI, taken 

pursuant to the Connecticut Rules of the Practice 

Book, held at The Law Offices of Slutsky, McMbrris, 

& Meehan, LLP, 396 Danbury Road, Wilton, CT, before 

Emily Collette, LSR, a Notary Public in and for the 

State of Connecticut, License No. 503, Tuesday, 

September 29, 2015, at 1:52 p.m. 

A+ Reporting Services 
P.O. Box 831 

Wallingford, CT 
(203) 269-9976 

Transcript Legend 

[sic] 

[phonetic] 

[--] 

[—] 

- Exactly as said. 

- Exact spelling not provided 

- Break in speech continuity 

and/or interrupted sentence. 

- Indicated omission of word[s] 

when reading OR trailing off 

and not finishing a sentence. 
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STIPULATIONS 

IT IS HEREBY STIPULATED AND AGREED BY and 

among counsel representing the parties that all 

formalities in connection with the taking of this 

deposition, including the place, sufficiency of 

notice, and the authority of the officer before whom 

it is being taken may be hereby waived. 

IT IS FURTHER STIPULATED AND AGREED BY and 

among counsel representing the parties that the 

objections other than as to form are reserved to the 

time of trial. 

TT IS FURTHER STIPULATED AND AGREED BY and 

among counsel representing the parties that the 

reading and signing of the transcript shall not be 

waived. 

IT IS FURTHER STIPULATED AND AGREED BY and 

among counsel representing the parties that proof of 

the qualification of the Notary Public before wham 

the deposition is being taken is hereby waived.  

(AMIEL DABUSH DOREL, having been duly sworn by Emily 

Collette, Notary Public, was examined and testified 

under oath as follows:) 

THE COURT REPORTER: Would you please 

state your name and address for the 

record. 

THE DEPONENT: Amiel Dabush Dorel. 14 

Marshall Lane, Weston, Connecticut. 

DIRECT EXAMINATION 
BY MR. MEEHAN: 

Q. Good afternoon, Mr. Dorel. This is a 

deposition proceeding. Have you ever had your 

deposition taken before? 

A. Maybe a long, long time ago. 

Q. Okay. Well, my questions and your answers 

are going to be transcribed by the court reporter 

sitting to your right. And one thing to keep in 

mind is that it's difficult for the court reporter 

to transcribe two people talking at the same time. 

So, please wait until I finish my question before 

you interpose an answer and likewise, I'll try to 

wait until you're done with your answer before 

asking you another question. I'm just saying this 

because in natural conversation people tend to talk 

over each other, but for purposes of the deposition, 

it's important to keep it separate so that it's 

7 

1 easier for the court reporter to transcribe it. As 

2 I indicated, I'll be asking you a series of 

3 questions if you don't understand the question, 

4 please let me know, otherwise if you answer the 

5 question, I'm going to assume that you understood 

6 the question. Okay? 

7 
	

A. Sure. 

6 
	

Q. Okay. So, let me mark as an exhibit the 

9 most recent deposition notice in this case. 

10 
	

(Whereupon, Notice of Deposition marked 

11 
	

Defendant's Exhibit 1 for Identification.) 

12 BY MR. MEEHAN: 

13 
	

Q. Mr. Dorel, I'm going to show you what's 

14 been marked as Exhibit 1. It's the deposition 

15 notice that was issued in connection with this 

16 deposition. Actually, this is the most recent 

17 deposition notice since this case, this deposition 

18 has been adjourned a number of times since it was 

19 first noticed. But, in any event, the deposition 

20 notice has a request that you produce here at the 

21 deposition certain categories of documents. Prior 

22 to this deposition, have you seen this deposition 

23 notice or one of the prior versions of the 

24 deposition notice? 

25 
	

A. Yeah, prior. I don't think I ever saw 

this one. 

Q. Okay. 

A. So is that the same '14? 

Q. The document requests are the sane, only 

difference is that the dates have changed. 

A. Yup. 

Q. So that -- 

A. That's good. 

Q. -- the one that was marked as an exhibit 

here today refers to you appearing today, September 

29, we got the date right. But otherwise the prior 

notices were the same as Exhibit 1. 

A. Okay. 

Q. So, you had an opportunity to review the 

document requests? 

A. Yes. 

Q. Did you bring with you today same 

documents in response to the request? 

A. 	I did. 

Q. Can you tell me just generally what you 

brought with you or is there same way for you to 

describe what you did? 

A. Okay. Yes. What I didn't bring are the 

photographs. I had like a crash on my hard disk the 

other day and those are going to be retrieved, but 
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9 	 10 

it will take me a few good weeks to kind of do that. 

Q. Okay. 

A. There are a lot of kind of items that are 

related to photographs of the site after. I know 

that most of it was also kind of taken by the 

insurance. I was there when the insurance adjustor 

or whatever you call this person that came on behalf 

of the insurance company, he took pictures of 

everything. So, those should be available I believe 

somewhere. 

Q. Okay. 

A. If we -- 

Q. So, the photos that you mentioned that 

were on the computer -- 

A. 	Yes. 

Q. -- is that it? 

A. Well, I had same, you know, if we go 

through everything I'll tell you exactly what is 

missing because if that is something that can be 

retrieved, but it will take same time, additional 

time. 

Q. Okay. 

A. But again, most of it can be retrieved by, 

if we are going to depose this gentleman I'm sure he 

has. 

Q. Well, for the purposes of today -- 

A. Yeah. 

Q. -- we're concerned with what you know and 

what you have available to you. 

A. Sure. 

Q. And not trying to figure out what somebody 

else may have. 

A. Yup. 

Q. Okay. So, looking through the list of 

cbcuments that would begin on page two of the 

deposition notice, right? 

A. Yes. Okay. So, yes, if we go, I have a 

copy for you. So, you asked for the deed mortgage, 

I have like a dormant to show there was a quitclaim 

from the previous owner of this property to me. 

Q. Okay. 

A. 	That's it. 

Q. All right. 

A. Release of mortgage, okay. Then we have 

the actual contract, but I guess you have a copy of 

that so I don't have to -- I didn't make a copy 

this, so but I guess you have that. This document. 

Q. You're referring to the insurance policy? 

A. 	Yes. 

Q. Okay. 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

11 

A. Okay. Then I have the -- then those are, 

you know, exchange documents between myself and the 

insurance declaring about the loss. 

Q. That's with respect to number three? 

A. Yeah. 

Q. Okay. So you have -- 

A. Okay. 

Q. -- same documents responsive to that? 

A. Yeah. So, sometimes it says three, but 

it's actually four, so, I'm just giving you all 

this. Maybe you have copies because everything that 

I'm giving you was submitted at one point to the 

insurance company to the agent, so, you may have 

copies of everything but just in case. That's the 

police report. So, it's easier to kind of go and 

say what I don't have. 

Q. Well, so, I think you were, where were you 

on the list here? 

A. It's a good question because let's see -- 

Q. I realize that sate things are going to 

overlap and may have been requested twice. 

A. Sure. 

So, but if we just go through -- 

Okay, I guess. Yeah. 

You mentioned number one, the deeds and  

12 

mortgages. 

A. Yeah, that's there. 

Q. Then two you mentioned, you have a copy of 

the insurance policy. 

A. I have my own copy. 

Q. Right. 

A. But I believe that this is -- you have 

your own. 

Q. Okay. 

A. Okay. 

Q. Then you were talking about documents you 

have relating to the insurance claim, which you have 

same documents there? 

A. Yes. 

Q. Documents related to a loss at 414 Jackson 

Avenue occurring on May 10, 2014. 

A. Okay. Now, let me just like explain, 

okay. So, I have a group of individuals that are 

working for me full-time, almost. They are doing 

different projects at any given time. When the 

damage, when we found out about the damage, 

everybody stopped, okay, doing whatever they was 

doing and kind of focused on immediately attacking 

the problem and minimize the damage. So, I don't 

really have an exact count of how many hours each 
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one of my guys was working for this, but after 

everything was said and done, we kind of compiled, I 

would say, an estimate, okay, of how such we 

invested in repairing everything and bringing 

everything to the point where it was just prior to. 

Because at one point there is a request to submit as 

if I hired an external group to do the job, but I 

didn't have to because my -- first of all, I could 

call somebody in the middle of the night and he 

would go and because I mean -- the problem was that 

water kept on coming from a broken pipe that was 

triggered by the break in, so that had to be stopped 

and then obviously the water had to be kind of 

cleaned up from the basement. So there were like a 

few steps, you know, in order to attack that we had 

to take in order to stop the damage that was 

unfolding as we go. 

Q. We'll talk about that. 

A. Yeah. 

Q. How it happened and that sort of thing in 

a little bit. I'm just trying to get through the 

documents list first. 

A. 	Yeah, I'm just... 

Q. So number four. 

A. Yes.  

Q. Is talking about documents related to --

A. Yeah. 

Q. -- a loss that occurred or on May 10, 

2014. 

A. You can maybe -- sorry. 

Q. So, looking at this police report that you 

produced that indicates that the loss occurred on 

June 20? 

A. Yes. 

Q. Okay. So, the May 10, 2014 is -- 

A. That was a different case all together. 

Q. Right. So, that's what we're talking 

about in item four. 

A. Yeah but that's -- that's a case that was 

settled and was paid and was not like, over. That 

was a completely different case and even though I 

think I have something related to this, but I 

completely read that as to the same thing. 

4. Okay. 

A. But we had the case on May 14 there was a 

damage that caused by, you know, rain of, I mean, it 

was a very kind of like very hectic day and a lot of 

rain came into the basement, but the damage was way 

less than what the second one was. It was, you 

know, maybe $2,000 or $3,000 repair, the insurance 
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paid, and you know, that was it. 

4. Okay. 

A. A month later, I mean we had this break in 

and unfortunately to the same kind of area that was 

just repaired and that's why we are here. 

Q. Okay. So, but in any event, because it 

was the same area and it was close in time to the 

second loss... 

A. Yeah. 

Q. The deposition notice asked for you to 

produce the document related to the May 10, 2014. 

A. Which I, yeah, if I brought everything 

with me, so I'll have to go through the files and 

kind of dig that. I have the stuff, even the 

canceled check of the insurance that I deposited. I 

should have that for sure. 

Q. Okay. So, you're saying that you may or 

may not have it with you today or you don't have it 

with you? 

A. If I have to guess, I have it, but you see 

I have all this I have to go through. 

4. Okay. 

A. So, I should suggest that we kind of 

number each one and kind of put aside so that we got 

this, we got this.  

16 

Q. Yeah. In essence, that's what I'm trying 

to do here. 

A. Okay. So, we can kind of. 

Q. I think you went through one, two, and 

three and you said you had some documents responsive 

to. 

A. This is one, okay. This is two and one, 

so, two we said it's the contract that we kind of 

skipped. So, we have three, is the claim, okay. 

There's some kind of an extension of the claim, this 

is my reference to this lady, Sheila, okay. We said 

that's -- yeah, this is the same, so this is just a 

copy. This is her replying to me. Number three, so 

we have several overlapping, not overlapping, like 

kind of an exchange. 

Q. Right. All right. Well, let me do it 

this way. I think I can get through that faster. 

A. Okay. 

Q. That way we'll get done what we have to 

get done here. Okay. So, that's the police report 

you mentioned. 

A. Yes, I don't think we got yet to here. 

Q. No, we haven't, but that's all right. So, 

with respect to number four, the documents related 

to the May 10, 2014 -- 
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17 	 Id 

1 
	

A. Let me see. 

2 
	

Q. -- incident. And these requests are, 

3 they're all inclusive, that means that all your 

4 doctments related to that event? 

5 
	

A. Yeah. 

6 
	

Q. So, with that in mind, do you have all the 

7 documents related to the May 10, 2014, loss with 

8 you? 

9 
	

A. I should have, but let's see. I wasn't 

10 really prepared for this, but I was kind of focusing 

11 on the -- okay. Here. So, this is the -- I didn't 

12 make a copy of it, but there is one. That's the 

13 check I received because of that. 

14 
	

Q. Okay. 

15 
	

A. So, this is yes, that's my report, that's 

16 yeah. I'm more organized than I thought. So, that 

17 has to do with the prior, yes, this is also. This 

18 is yeah. Yeah. Yes. Yes. Okay. I don't have a 

19 copy, that's my original. 

20 
	

Q. Well, you know, with respect to things, 

21 why don't we just put a paperclip on that, with 

22 respect to things that you didn't copy before you 

23 cane here today, can we have an understanding that 

24 you just leave them here at the end of today and 

25 I'll make a copy and give than back to you? 

A. Fair enough. 

MR. LEAVITT: Sure. 

BY MR. MEEHAN: 

Q. A11 right. Just put a four on there. 

A. Yes. 

Q. Now, these documents that you have just 

found with respect to the May 10, 2014 water damage 

loss, is this your complete set of records with 

respect to that loss? 

A. Yes, that's what I have. 

Q. Do you have any -- 

A. Pictures? 

Q. -- pictures of the loss? 

A. Sane thing. I mean, I have, this is 

actually, I have a system that is like 25 years old, 

never had an issue, I just had an issue less than 

two weeks ago. 

Q. Okay. 

A. Take a while, sate time, to retrieve 

everything and to bring everything. 

Q. The May 2014 loss, how did that occur? 

A. Just water came to the basement through, 

it was, you know, kind of a few very, very heavy 

rain and water simply penetrated through the, what 

do you call it, the name for it? Like entrance to 
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the basement from the... 

Q. Cellar door or something? 

A. Yeah. Yeah. So... 

Q. Okay. So, that's number four. Apart from 

the photos which you have on your computer at home, 

there's no other -- 

A. Everything was pretty standard. I mean, a 

gentleman from the insurance came, took pictures and 

then we filed a claim okay, and you know, that was 

simple. 

Q. Okay. I'm going to have to remind you 

what we talked about initially and that's not to 

talk over each other. 

A. Okay. 

Q. Okay? 

A. Sorry. 

Q. But apart from the photos that are on your 

computer that you're having trouble with at home, do 

you have any other records concerning the May 2014 

loss? 

A. I don't think so, but no, I don't think 

SO. 

Q. Well, the May 2014 loss caused same 

damage, right? 

A. Yes.  

20 

Q. Okay. Did you have to fix the damage? 

A. Sure. 

Q. How was the damage fixed? 

A. I have people, you know, going there and 

fixing the damage. 

Q. Okay. Did you have to pay than for the 

damage? 

A. Sure. 

Q. All right. How did you pay them? 

A. With money. 

Q. Okay. So, do you have -- 

A. The thing is, okay. 

Q. Do you have any records with respect to 

repairing the damage? 

A. Okay, so the thing is, that I have a group 

of people that are working for me, okay, this is 

what we do. At least I used to go, I mean, take a 

house, buy a house -- in this particular case it was 

a little different, but take a house and try to fix 

it and then trying to flip it. This was a different 

case because the house, this 414 Jackson, was a 

house that was already fixed, so, I kind of wanted 

it for myself. But then when we had the damage I 

got my group to do that and, you know, everything is 

on the book, on the books. I mean, I have a good -- 
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but it's like as if you have a lawyer, I mean, 

assigned to do this job and then he's assigned to 

this job and so forth. It's not like I hire 

somebody specially to fix something. So, it may be 

a little different, but this way is such cheaper and 

such faster and more reliable for me to do. 

Q. Okay. So, then what you're saying is that 

you don't have any records -- 

A. Yeah, well. 

Q. -- separate from -- 

A. Well -- 

Q. You don't have any records that relate to 

fixing the damage from the May 2014 loss? 

A. So, the record could be, let's say Hare 

Depot receipts, could be money that is being 

exchanged, I have all this. I have all this. 

Q. Okay. 

A. If this is what you're referring to. 

Q. 	Yes. 

A. Yeah. 

Q. Okay. So -- 

A. Yeah, again, I didn't bring, but because 

of the proximity of the two events are so close, 

it's kind of almost overlap as far as payment. 

Okay, what I brought with me -- no, it's just I have  

a ledger that kind of started here, but it's very 

easy to produce. Started only after the second 

event as far as money as far as invoices. 

Q. Okay. So, but that's the second event, 

let's just focus on the -- 

A. I can produce that. I mean, that's, you 

know, I will work and I can do that. 

Q. We're looking for all of the receipts that 

you may have related to -- 

A. Yeah. 

Q. -- repairing the damage -- 

A. The first one. 

Q. -- from the May event and also if you paid 

contractors or trades people to repair the damage 

from the first event, their invoices to you. And I 

presume, do you pay people with checks or cash or 

what? 

A. Yeah. 

Q. Checks? 

A. Checks mainly or I do a transfer. If they 

are, one of my guys has the same bank account, like 

I work with Chase, I just do transfer from my 

account to his account. 

Q. Is that an ACM transfer? 

A. SaMtirres it's just a transfer. I call 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

23 

the branch and say, listen, take this kind of money 

and transfer to there. 

Q. Okay. 

A. That's why sometimes I don't have 

actually, when I was about to procure all this, I 

was looking for it, but then I realized I have all 

this transfer, I mean, that's not really supported 

by physical check. 

Q. Right. 

A. But it's there. If I show you my -- 

Q. Well, the bank will generate same sort of 

record when it makes the transfer, right? 

A. Yes. 

Q. Okay. It's like some sort of transfer 

confirmation or something to that effect? 

A. It does. I mean, if I go online and I go 

and then you see it. You see the amount, you see 

the funds was moved from this account to this 

account. I have it on my books as well. 

Q. Okay. 

A. So, I have support for all of this. 

Q. Okay. So, all of those types of documents 

that we're talking about with rebpeLL to the May 

2014 loss, that's what we were asking you to produce 

here and since apparently there's been a little bit  

24 

of misunderstanding. 

A. Honestly. 

Q. If you would after we're done here, gather 

that stuff up and get it over to me, either you can 

make copies and send me the copies or send me the 

originals and I'll have them photocopied. Whatever 

way you want to do it, just make it clear to me what 

it is that I have to do, whether I have to return 

copies to you or what I'm getting is something I can 

keep. 

A. Okay. 

Q. Okay. So that's number four. Number five 

is similar I believe we just spoke about nutber five 

that also relates to the May 10 loss, okay? One 

talks about documents and the other talks about 

records. 

A. To be honest with you, I mean this is a 

completely kind of like not ignored but keep this, 

now I see that we have like one two, three, four 

related to this May '14. 

Q. Right, all the way through. 

A. I thought as the June, I didn't think that 

we are going to be even talking about the May, 

but... 

Q. Right. Right. 
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A. But definitely, I will. 

Q. So, items four through eight relate to the 

May 10, 2014 loss. 

A. Yeah. 

Q. So, I need to get your response with 

respect to those -- 

A. Okay. 

Q. -- five items, okay? 

A. Definitely. 

Q. You can't do that right now because you're 

here, but after we're done. 

A. Tomorrow. 

Q. Okay. If you would, thank you. Getting 

to number nine looks like nine, ten, eleven these 

are documents and records related to the June 20, 

2014, loss? 

A. Yes. 

Q. Now you marked a couple where you added to 

the pile here a few records and you mentioned that 

you have some other things that you put together. 

A. Yes, all this. That's, I have copies of 

this. 

Q. Okay. So, within those categories of 

items, nine through eleven would be, in addition to 

the records you got here, things like receipts,  

invoices, checks paying for repair costs, things of 

that nature? 

A. Yes. I can -- well, if we need to again, 

I mean, invoices fran -- just because of the nature 

of how I do business, I don't really get invoices 

fran people that are working for me, that are 

working. Whether they're doing A and B, they are 

still working. I mean... 

Q. These people are on salary, is that what 

you're saying? 

A. Salary, they are, yes. In most cases, 

yes. So, they are 1099, most of than are like 

contractor, but it's not like on a -- they are 

either working on an hourly basis or yeah, basically 

that's it. So, they don't really give me a --

submit an invoice. But the plumber did give me an 

invoice so that I can produce or if not, can I ask 

him to do it. 

Q. Okay. So -- 

A. That's the only professional I used was a 

plumber in the second case because the pump needed 

to be replaced and the boiler needs to be repaired 

or replaced, so that's as far as... 

Q. Okay. So, what records do you have 

concerning the amount that you paid to people with 
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respect to the June 20, 2014? 

A. Well, I have -- sorry. I have the amount 

of work, an estimate of kind of how much time, 

multiplied by what he was paid, if somebody worked 

through the night, I paid than more than I usually 

pay. And they have -- I have compiled an estimate 

of all my credit card for this particular repair, 

stuff like this. You know... 

Q. Okay. So, what we're interested in is all 

your records that relate to what you spent in order 

to repair the damage. 

A. All right. 

Q. Okay. Am I correct that you don't have 

all your records with you here today? 

A. Well, I do. I do, but obtaining the 

record is slightly different in my case than maybe 

satebody who was completely out of this trend, that 

has to call somebody. That could have been such 

easier. If I would have called a third party and 

said, listen I got an issue, fix it, and give me an 

invoice, but, you know, first of all, in my case I 

could not even wait and I didn't have to. It's like 

if you have a legal issue and you call somebody else 

to do the work. I mean, I have people that this is 

what they do. And they were ready to, you know,  

28 

start the job immediately upon me calling them. 

Q. Okay. 

A. So, slightly different. Sorry. 

Q. Well, these people that you're talking at, 

who do they work for? 

A. They work for me. 

Q. 	Okay. 

A. All have names and they are ready to 

testify. 

Q. Okay. When you say they work for you, 

what business is that? 

A. Well, they again, I have some businesses 

that I do carpentry. I have only business I do, I 

fix houses. I have, you know, this is the kind of 

things. So, it's like they know how to put 

sheetrock in, how to put cabinetry, they know to you 

do electric jobs. 

Q. So -- 

A. Contractor. 

Q. Are these subcontractors of yours? 

A. But they are, yeah, but they are 100 

percent working for me. Come every day, they ask 

what should we do. 

MR. LEAVITT: As far as, he said they're 

employees, not subcontractors, I think. 
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1 
	

THE WITNESS: Well, they are not like W2. 

2 
	

They have -- we have an arrangement of 

3 
	

they come, they're independent, but they 

4 
	

are working for me 100 percent. 

5 BY MR. MEEHAN: 

6 
	

Q. 	1099? 

7 
	

A. They can be 1099, but they are LLCs, like 

8 Dave O'Hara for instance, Dave O'Hara, that's his 

9 name but he's an LLC. 

10 
	

Q. He's a subcontractor? 

11 
	

A. Yes, but he comes to work. Unfortunately, 

12 he just stopped working a week ago, but that's a 

13 side show. 

14 
	

Q. Okay. 

15 
	

A. But he was working for me, sorry, for 20 

16 years. 

17 
	

Q. So, you have a construction business, 

18 right? 

19 
	

A. Kind of, yeah you can call it this. I 

20 have a few businesses. 

21 
	

Q. Okay. One of your businesses is a 

22 construction business? 

23 
	

A. Yes. 

24 
	

Q. Right. What is the name of that business? 

25 
	

A. Concept USA. 

Q. Okay. So, this particular house, you 

purchased it to sell, resell the house, right? 

A. Well, at first that wasn't really the --

that wasn't really the idea. I have kids and I 

thought okay, it's a nice house, I like the house, 

so, I bought it from somebody actually, I don't know 

if we have time for history, but this guy was doing 

what I ended up doing. He was buying kind of 

foreclosed houses and then fix then and then flip 

them. 

Q. So -- 

A. So, I kind of liked-- 

0. Who is this guy that you're referring to? 

A. His nane is Cphir Sahar, that's his name. 

Q. His name is in the deed, I take it right 

here, Cphir Sahar. 

A. Sahar. 

Q. Sahar. 

A. So, I bought the house fran him. The 

house was completely renovated and then I thought, 

okay, it's a house, I can either, you know, give it 

to one of my kids, I can maybe do something with it. 

So, that was the story of this house. And kind of 

like -- I got to do what I did later on because of 

this house because of the other properties and they 
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showed he how good of a building it could be, kind 

of buying, you know, advantage price and fix it. 

Q. Okay. 

A. This is where we started. 

Q. Okay. So, we'll get back to that story, 

okay. But I just want to get through this documnt 

list first before we move on and you can tell me all 

about it. So, the people working for, is it 

Concepts, is that it? 

A. Yes. 

Q. These are contractors? 

A. Okay. We can call them. 

Q. Work for you. Because they're not your 

employees, are they? 

A. They are not. Not W2, no. 

Q. Okay. So, in connection with the 

June 2014 loss, how did they tell you how such you 

had to pay then? 

A. Well, it was -- look, it was, I know how 

such I paid then on a regular basis, they came at 

nine, they leave at six I know exactly what their 

hourly rate is. But it was an extreme case like 

this, where they had to work over the weekend and 

over nights, everything kind of took -- 

Q. Let's take Mr. O'Hara since you mentioned  

32 

him. 

A. Yeah. 

Q. Did he work on the June 20 -- 

A. Yes, he was the first one -- 

Q. -- loss? 

A. Sorry, I keep on interrupting you. 

Q. I told you it was the natural thing to do. 

A. I know but it's like I cannot control it. 

I'm so sorry. So, yes, Mr. O'Hara was actually the 

first guy to be there and, so, I paid him double 

for. I usually pay him 30 bucks, you know. 

Q. Okay. So, what type of time records did 

you maintain for Mr. O'Hara or Mr. O'Hara maintain 

and submit to you? 

A. Well, I estimated his time, okay, to be 

like all together like $3,000 bucks, okay, may have 

been a little more, I nean he was happy, okay. 

Q. How did you estimate his time? 

A. I just saw how such work he did. 

Q. 	Okay. 

A. And the tine that he invested and the time 

of the day that he's invested. That's... 

Q. Okay. So, are you saying that you have no 

invoices fram Mr. O'Hara for the June 20, 2014, 
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1 loss? 

2 
	

A. No. 

3 
	

Q. Okay. You don't have any time records as 

4 to the hours that Mr. O'Hara spent working as a 

5 result of the June 20, 2014, loss? 

6 
	

A. Well, again, I don't have a time that -- 

7 when he comes to work it doesn't really, I mean, use 

8 anything, regardless of this. 

9 
	

Q. Okay. 

10 
	

A. We don't really clock any of then, but at 

11 the end, you know, we pay twice a month. So, I get 

12 a report, okay, we work from this time to this time 

13 and then we do a little calculation and basically 

14 that's it. 

15 
	

Q. Okay. Well, when I'm saying time records 

16 I'm using that in the broad sense, like it doesn't 

17 have to be somebody punching in at 7:15 and out at 

18 4:30, any kind of records showing that David was 

19 there on Monday, Tuesday, Wednesday. 

20 
	

A. I can -- 

21 
	

Q. So, I'm asking you what kind of records do 

22 you keep. You must have same sort of method that 

23 you use to keep practice of who is working for you, 

24 right? 

25 
	

A. Yes. 

34 

Q. Because sometimes people don't come in 

and, you know, don't work a particular day because 

they're sick or they're, you know, they got to go to 

vacation or sarething like that, right? But you 

must have same method that you use in your business 

to keep track of who is working for you when, right? 

A. Yes. I can definitely put you to do. 

Q. What is that method that you use? 

A. Well, okay, first of all they come every 

day, okay, then that depends on the job they do, 

they are, you know, the hours of being -- for David 

for instance, it's fixed. So, he can actually work, 

he can work saretirres more than just eight hours a 

day. Sometimes he puts like ten hours, but he would 

make the same. 

Q. Can I interrupt you for a second? 

A. Sure. 

Q. Just do clarify then, when you say "it's 

fixed" do you mean that you have an agreement with 

David that you're going to pay him so such per week 

or month or every two weeks? What is your agie-enent 

with David? 

A. Well, yeah, I mean we have like, unless 

it's extreme, like this case, he would get more or 

less or let's say if he care in and comply with 
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caning, let's say at least 40 hours week, okay, then 

he would get the sane. 

Q. So, what is your agreement -- I shouldn't 

say is because you just told me that he stopped 

working a week or so ago. But back in 2014, what 

was your agreement with David as to how you were 

going to pay him? 

A. Well, we don't have an agreement, okay, 

per se, but it's an understanding that -- 

Q. Well -- 

A. If he comes to work then he gets paid, 

okay. And usually it's pretty such the same. 

Q. Okay. So, what was the understanding then 

as to what you were going to pay David for when he 

would come to work? 

A. I just let me, be David doesn't really 

work only for me, but I expect him to at least give 

me a minimum, okay, so, he does other things. 

Q. No, I understand that people can also do 

work for other people and I'm not trying to pin you 

down as to whether these are employees or 

independent contractors or anything like that. 

A. Okay. 

Q. I'm just trying to understand what your 

agreement was with him as to how they were going to 

36 

get paid. And we're going take David because --

A. Okay. 

Q. -- that's a person that you mentioned his 

name and back in June of 2014 he worked on this 

deal, this accident? 

A. Yes. 

Q. Okay. So, tell me then, back in June of 

2014, what was your agreement with David as to how 

you were going to pay him? 

A. Okay. It wasn't -- nothing was specific 

to that particular day. I mean, the arrangement 

with David started way back, okay, that he cares, he 

has to give me a minimum hours. 

Q. What is the minimum hours? 

A. He should give me at least, let's say, 

four times, 30 hours a week. 

Q. 30. How did you get to that number? You 

were just thinking about sarething. 

A. No, because I did five times -- he should 

worked four days a week that doesn't work. 

Q. Okay. So, you were figuring he would work 

A. 32 hours. 

Q. Eight hours a day --

A. Yeah. 
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A. Yes, sometimes, let's say he would get, he 

would be off I would kind of pay him for that off 

days as well. So... 

Q. Okay. 

A. We had an arrangement. 

Q. So, it was roughly 30 bucks per hour, 

times 32? 

A. Yeah. 

Q. Okay. 

A. Kind of. 

Q. That was a typical weekly arrangement you 

had with Mr. O'Hara, right? 

A. Yes. 

Q. Okay. Now you're saying in this 

particular instance it was different. With respect 

to the June 2014 loss you compensated him different, 

is that true or did you just use 30 bucks an hour 

times a different number? 

A. Well, it was completely different. 

Q. Okay. So, tell me how you did it then 

with respect to the June 2014 loss. 

A. Well, it was a different case. I couldn't 

really just like use the same calculation because 

everything was different. It was like 9/11 

different. I have never faced this, a situation 

37 	 38 

Q. -- for you? 

A. But in most cases he does a little extra. 

Q. Okay. So, you figured that he was going 

to work for you 32 hours a week? 

A. Yes. 

Q. So then how did that translate into what 

you were paying David? In other words -- 

A. In this particular case? 

Q. Well, in June of 2014 you had an agreement 

with David or an understanding with David how you 

were going to pay him, right? 

A. No. 

Q. No? 

A. No. No. No. Because he came, he did 

whatever he needed to do, and I estimated it was an 

extreme situation, it wasn't really something that 

started, okay, you had to work like almost 24 hours 

around the clock to rectify and then he got 

compensated for this. It was a very unique 

situation. 

Q. Okay. 

A. I don't remeMber ever in the past 

something, ever. Yes, I mean, there was times that 

he had to be sent overseas to do a different project 

and he was compensated for that as well. It really 

depends. I mean, I would say 90 percent of the time 

his pay is pretty much fixed. His compensation 

pretty much fixed. 

Q. So, you're saying that this June 2014 

incident was something that is outside of that? 

A. Absolutely. 

Q. So, let's focus on the 90 percent of the 

time just so that we can get that squared away and 

get away from that. What was your typical 

understanding with David as to how he would be paid 

for that 90 percent of the time where he's working 

32 hours per week? 

A. Okay. There is a -- there is a number, 

there's a number based on the 30 bucks an hour, more 

or less, and multiple that by there are 32 hours and 

then brings a number. Nor, if he has any exception, 

then he would deviate and go a little higher or 

something. 

Q. Okay. 

A. I mean, most cases he would never go lower 

than that. 

Q. Okay. 

A. He -- 

Q. When you say lower than that, you mean 

lower than the 32 hours? 
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like this and it was different. So, he kind of, he 

was a trooper, he came and he fixed the situation, 

kind of, at least to stop the bleeding. So, 

everything was different and he was carpensated for 

this. 

Q. Okay. So, how did you arrive at a number 

to compensate him? 

A. I don't know how if I can, you know, tell 

you because I mean, I mean, it's there. I gave him, 

you know... 

Q. Okay. 

A. He was never complaining about it. 

Q. All right. So, with respect to the 

ordinary run of the mill work that you gave to 

Mr. O'Hara or his LLC, did you write him a check 

every week or did you -- 

A. 	Yes. 

Q. Okay. 

A. Twice a month. Twice a month. 

Q. Okay. Those would actually be handwritten 

checks as opposed to cash? 

A. Yes. 

Q. Okay. Checks? 

A. Yes. 

Q. With respect to the June 2014 water damage 

13
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A. So, we have David, we have a gentleman 

called Enures. 

Q. Sorry? 

A. You can call him Hondu Contract, it's 

another LLC group that works for me. 

Q. Okay. 

A. One, two, three, the plumber P40 

Mechanical. 

Q. Okay. All right. With respect to Hondu? 

A. Contracting. 

Q. Contracting, do you have his records? 

A. Its the same, the same thing. With him, 

I don't really have checks, I do transfers because 

he as a Chase account so, I just do transfer. But 

on the books, on the QuickBooks, on the Concept, you 

can see. 

Q. Hondu Contracting. 

A. Yeah. 

Q. Okay. What was your pay arrangement with 

Hondu Contracting? 

A. Okay, he comes and he does his work, but 

sometimes, I mean, most times he brings his own 

people, okay. There is an hourly rate for each one 

of his guys and he's for himself. 

Q. So, was it his practice to give you a -- 

41 

1 loss, how did you compensate Mr. O'Hara? Did you 

2 pay him with check or did you give him cash or was 

3 there some other way -- 

4 
	

A. Never cash. 

5 
	

Q. Okay. You never paid cash? 

6 
	

A. I don't do cash. 

7 
	

Q. Okay, which is fine. 

8 
	

A. Okay. 

9 
	

Q. I'm just -- 

10 
	

A. 	No. No. It's fine. 

11 
	

Q. Some people do and same people don't. 

12 
	

A. No. 

13 
	

Q. Then is it fair for me to assume that you 

14 wrote a check to Mr. O'Hara? 

15 
	

A. Yeah, I did. 

16 
	

Q. That was with respect to the June 2014 

17 water loss? 

18 
	

A. 	Yes. 

19 
	

Q. Okay. 

20 
	

A. Well again, I mean he was working. 

21 
	

Q. Right. 

22 
	

A. I didn't really kind of put a title of 

23 what the kind of work he did. Okay. I just have to 

24 stress that David does a lot of things, okay. We 

25 are actually software engineers, okay, that we are 

kind of this, whole thing of doing that is almost 

like as an additional thing we do. 

Q. Okay. When you say "we" are you talking 

About -- 

A. Me and David and other, you know, people 

that we have in the group. But not all, we are kind 

of, part of construction, if we can call it 

construction. 

Q. Okay. 

A. So, I have a restaurant too, which I'm out 

of, so, we do a lot of things. 

Q. Okay. So, then did you bring with you 

today records of paying Mr. O'Hara or his LLC? 

A. I have actually, yes. Because I have it 

here, yeah. I have -- because there's nothing 

special that I typed, okay, this money is for this, 

this money is for this, he worked and then I paid 

him regularly. Look, it's an arrangement. See the 

thing is, I could have given him let's say two days 

off with pay, stuff like this, that kind of like 

calpensate for this. Here. This is the pay. Each 

one of these I can produce a check. 

Q. Okay. So, I'll ask you about these, these 

look like QuickBooks -- 

A. 	Yeah. 

43 

Q. -- reports of some sort, right? 

A. 	Yes, it is. 

Q. These are among the documents that you're 

producing here today, right? 

A. 	Yes. 

Q. One of than appears to be a list of checks 

written to David O'Hara during the period June 30, 

2014 to November 17, 2014? 

A. Yeah, just kind of like, you know, wanted 

to show a record of, not all of this is really 

related to this damage, but... 

Q. Okay. So, that is Mr. O'Hara. So, in 

addition to the QuickBooks records you say that you 

have a check, you can produce a check for each one 

of these, in fact the check numbers seem to be 

listed on the -- 

A. Sure. 

Q. 	Quickbooks report, right? 

A. Yes. 

Q. Okay. With respect to any other person 

that was involved in repairing the damage from the 

June 20, 2014 -- let me ask you a better question. 

A. Okay. 

Q. Who were the other people involved in 

repairing the damage from the June 2014 water loss? 
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45 	 46 

1 
	

A. Yes. 

2 
	

Q. -- work report or something what would 

3 list people working and hours and things like that? 

4 
	

A. Absolutely, yes. 

5 
	

Q. Do you have those type of records? 

6 
	

A. No. 

7 
	

Q. No? 

8 
	

A. I can produce them in no time. 

9 
	

Q. Well -- 

10 
	

A. Give me your email, I can give it to you 

11 by this evening. 

12 
	

Q. Well, there's going to be others that you 

13 need to produce, so I'm not -- you don't have to 

14 email it to me tonight, but if you put it into the 

15 package of the other documents that we're talking 

16 about here today. 

17 
	

A. Okay. 

18 
	

Q. So, just for purposes of the record, note 

19 that I am requesting that the witness produce the 

20 work records of Hondu Contracting, right? 

21 
	

A. 	Yes. 

22 
	

Q. The work records would be what he would 

23 give to you? 

24 
	

A. Yes. 

25 
	

Q. How does he style these things? Does he 

call them invoices or does he call them -- 

A. No, just like you organize it on the 

spreadsheet, okay like a formula that goes and 

calculates everything. 

Q. What was his practice? Would he give you 

a print out and hand it to you? 

A. No. No. No. 

Q. He would email it to you? 

A. No. He actually bring me a piece of paper 

and then I do whatever I need to do and I enter into 

my system and basically, I care up with a number. 

Once you see it, it's very easy. 

Q. You have like a spreadsheet, an Excel type 

spreadsheet? 

A. Yes. 

Q. Of Hondu contracting work, right? 

A. Yes. 

Q. But the piece of paper that he would give 

to you. 

A. Yes. 

Q. What did they look like? 

A. They look like paper, it's a paper. 

Handwritten paper. 

Q. Okay. 

A. It says I started and then with the name 
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of each one of the guys and each one of his guys has 

an hourly rate associated and that's how it works. 

Q. Do you need a break, Ed? Take a few 

minute break. 

(Whereupon, Off the record at 2:46 p.m.) 

(Whereupon, Back on the record at 2:48 

p.m.) 

BY MR. MEEHAN: 

Q. So, the pieces of paper that Hondu, what 

is Hondu's name, full name? 

A. Well, Hondu is the LLC. 

Q. Right. 

A. His name is Ernes. 

Q. Could you spell that for the court 

reporter? 

A. Yeah, E-41 almost like the bag, fancy, 

actually exactly the name, who is like a French 

designer. That's his name. 

Q. Okay. 

A. Nothing, no relationship. 

Q. So just spell it out, what is it? 

A. I would say E-R417E-S. 

Q. Almost like the scarf, without the H? 

A. Without the H. 

Q. Okay. The pieces of paper that he gave to 

you with his hours and the names of the people that 

worked, what became of them? 

A. Those usually are entered into the -- 

Q. No, I understand that, I understand that 

you entered then onto the spreadsheets, the data 

that's on the pieces of paper. 

A. 	Yes. 

Q. But I just want to know what happens to 

the pieces of paper themselves. 

A. I actually, I should have a copy of those 

as well. 

Q. Okay. 

A. Like the actual paper. 

Q. Okay. 

A. Yeah, I should have that. If this is of 

interest, I can. 

Q. So, I'm asking you to produce the 

spreadsheets. 

A. Okay. 

Q. And the original papers that were 

submitted to you or the photocopies that you have of 

those original papers. 

A. Okay. 

Q. Reflecting the hours and names of workers 

for Hondu. 
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1 
	

A. Okay. 

2 
	

Q. Then the third person you mentioned was 

3 A&G Mechanical. 

4 
	

A. 	Yes. 

5 
	

Q. They did your plumbing work? 

6 
	

A. Yes. This is, they are easier. I mean, 

7 they are kind of like, they don't work for me, they 

8 don't care. I don't have use for day by day 

9 plumbing. 

10 
	

Q. Did you bring with you today any records 

11 related to the A&G -- 

12 
	

A. If think I did, if not that was sent -- if 

13 not I can reproduce that, okay. But this is 

14 something that was sent or at least it was submitted 

15 but again, if we don't have -- I don't see it here 

16 with me. 

17 
	

Q. Okay. Are your payments to A&G 

18 Mechanical, do they appear on the -- 

19 
	

A. 	Yes, it's there. 

20 
	

Q. -- QuickBooks report that you have in 

21 front of you here today? 

22 
	

A. 	Yes. Yes. 

23 
	

Q. Okay. Noy,', were there any materials that 

24 you were required to purchase in order to repair the 

25 June 2014 water loss? 

A. 	Yes. 

Q. What materials were they? 

A. 	It's a lot of things. I mean, this is 

like Home Depot type of things. In most cases I 

don't have really... 

Q. What -- do you -- what I'm getting at then 

is do you have any records of the materials 

purchased that you needed to repair the June 2014 

water loss? 

A. I can produce that, yeah. 

Q. Okay. But you don't have them with you 

today? 

A. 	No. 

Q. So, we request that you produce those 

records. 

A. Okay. 

Q. Okay. Let re see, number 12 is 

photographs, you already mentioned that you had a 

problem getting the photographs together. 

A. 	Yes. 

Q. But you will -- 

A. I will make the utmost effort to produce 

that. 

Q. 	Okay. 

A. Because we did -- 
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Q. Number 13 I think we mostly just spoke 

about, right, these are records, canceled checks, 

credit card receipts, cash receipts related to the 

repair of the damage. Those are things that you 

didn't bring with you here today? 

A. Yes. 

Q. Okay. But you have those back at your 

office? 

A. Yeah. All we can produce because I have 

all of them, all the statement from the related 

credit card, so they are... 

Q. 	Okay. 

A. We can reproduced them. 

Q. So, I'm requesting that you do that and 

you get those documents over to me. 

A. Okay. 

Q. Now, number 14 requests records of any 

lease of the 414 Jackson Avenue property. Was there 

any lease at any time that you were involved with? 

A. No, I just bought the place fair and 

square. 

Q. Okay. You never leased it out? 

A. 	No. 

Q. Number 15 is related and that asks for 

information concerning any tenant occupancy and am I 
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correct in assuming that there were no tenants in 

the 414 Jackson Avenue property during your period 

of ownership? 

A. No. The tenant was, I was the tenant, if 

I could call myself a tenant. 

Q. Well, you own the property. 

A. 	Yes. 

Q. Right? 

A. Exactly. 

Q. So, you're not a tenant, right? 

A. But that's not my primary resident. 

Q. I understand that. But you can't be the 

tenant if you're the owner too, at least maybe Ed 

could confirm that for me. 

MR. LEAVITT: No comment. 

BY MR. MEEHAN: 

Q. Number 16, 17, and 18 asks for water, 

electric and heating and gas bills for the 414 

Jackson Avenue property. Let re just put a frame on 

this. The deed indicates that you bought the 

property as of February 7, 2014, is that correct? 

A. 	Yes. Yes. 

Q. Okay. Do you still own the property? 

A. 	No. 

Q. So you sold it when? 
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A. Decetber of '14. 

Q. Okay. So, all of these 16, 17 and 18 

we're talking about from February of 2014 through 

December 2014 when you sold the property, okay? 

A. Yes, and some are actually on the 

QuickBooks, but I started the QuickBooks listing 

fran the seven, which is just about the time when I 

start paying for the damage of the -- I should have 

started actually fan January, and which that's 

actually what I'm going to end up doing, kind of 

going fran January. Because the records actually 

are, you know... 

Q. You need them for taxes, right? 

A. Yeah, '14 is filed, so that's it. Those 

are the records. 

Q. Okay. But I mean, the 414 Jackson Avenue 

property had electric, right? 

A. Yes. 

Q. Okay. So, did you get electric bills? 

A. Sure. 

Q. Every month? 

A. Yeah. Well, even here because I got it 

all the way until I sold it, so if we go and check 

the record I paid fran the Concept, give me a 

second, here, United Illuminating, that's like a  

thing that's electrical. Then we have, you can see 

like but that's the water of Bridgeport Aquarium, 

yeah, it's there. So, I can again... 

Q. Okay. So, did you keep your electric 

bills for -- 

A. Yes. 

Q. -- the 414 Jackson Avenue property? 

A. Yes. 

Q. All right. You need those because they 

help you on taxes, right? 

A. 	Yes. 

Q. Okay. So, we're asking for the electric 

bills for that property. 

A. Okay. 

Q. For the period of your ownership. Same 

thing with respect -- what kind of heat was in 

there, was that oil or gas? 

A. Gas. 

Q. Gas. So, was that also United 

Illuminating or is there somebody else? 

A. Now, the gas wasn't really there because, 

okay, when I took over, I think the gas was 

disconnected because I remetber I was there actually 

waiting for then almost over night for it to be 

connected very, very early in the morning. So, I'm 
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not sure so sure I have it all the way from 

February, okay, but I think just around April. 

Q. Okay. 

A. It starts going. But I will get you 

whatever I have. 

Q. Okay. And was there a different system in 

the house? 

A. No. 

Q. The house was always gas? 

A. Gas. 

Q. Okay. So, when you're saying that it was 

disconnected, you mean that somebody had shut off 

the gas? 

A. 	Yes. 

Q. So, even through the winter was there any 

sort of heating in the house? 

A. Well, or that or I had to change it to my 

name, so I didn't pay. 

Q. Okay. 

A. Okay. 

Q. All right. 

A. So, that's it. 

Q. But you say you have that fran April --

A. 	Yes. 

Q. -- going forward?  
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A. At one point I remembered sambody fran 

the gas company came, I had to be there, he 

connected, he did something there. 

Q. 	Okay. 

A. Then heat was generated. 

Q. But you have bills -- 

A. Yeah, I should. 

Q. -- for that? 

A. Yeah. 

Q. Okay. So, we're also requesting those 

bills. There's, I see this is, what was this 

Bridgeport or New Haven? 

A. New Haven. 

Q. This is New Haven? 

A. What? 

Q. 414 Jackson Avenue? 

A. No. No. It's Bridgeport, I'm sorry. 

Q. Okay. So, there was a water service there 

right? 

A. Aquarium. 

Q. Okay. So, how often did Aquarium bill 

you? 

A. You know, I don't know. Maybe once a 

month, may be every two months, it looks like. 

Q. Okay. 
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1 
	

A. Yeah, because I see it, yeah. 

2 
	

Q. Okay. So, also your Aquarium bills for 

3 the same time frame. 

4 
	

A. Okay. 

5 	Q. Then in 19 we also refer to photographs 

6 again, but that's the same category that is back on 

7 your ocnputer, right, that needs to be taken off? 

8 
	

A. Yeah. 

9 
	

Q. Now, after you purchased the property in 

10 was it February of 2014, were you doing work on the 

11 property? 

12 
	

A. No, the property was kind of pretty such 

13 set, so there was no need to do anything like. 

14 
	

Q. Okay. 

15 
	

A. Maybe small thing here and there, but not 

16 something significant. Just maybe like same 

17 landscaping or just to beautify the place. 

18 
	

Q. Okay. So, during the period of your 

19 ownership had you taken out any kind of permits to 

20 do any work on the property? 

21 
	

A. No. 

22 
	

Q. When the damage occurred, did you take out 

23 any permits? 

24 
	

A. No. 

25 
	

Q. Did you have an occasion to obtain a 

certificate of occupancy for the property? 

A. No. 

Q. Okay. So, with respect to number 20 and 

21 on the list, you're saying that there's just no 

documents that you have? 

A. No. 

Q. Okay. Now, I understand that at the time 

these two water losses took place the property was 

listed for sale, right? 

A. Yes. 

Q. Eventually you did sell it, right? 

A. 	Yes. 

Q. Okay. So, do you have listing agreements? 

A. Yes. Well, I had -- yes, definitely. 

Q. At least one listing agreement? 

A. Yeah, well, I always worked with same guy. 

Q. Okay. 

A. 	So... 

Q. So, when was this property listed? 

A. Just about prior to the first damage so 

that really pushed us, kind of, we had to hope that 

nobody is going to come see it and as we fixed the 

first damage, unfortunately we had the second one. 

Q. Okay. So, you're saying if the first 

damage occurred in May of 2014. 
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A. Yeah. 

Q. Is that when it was listed, in May of 

2014? 

A. Maybe, few, you know, few weeks earlier or 

just like about beginning of May. 

Q. Okay. 

A. Just about that time. 

Q. At the time you listed it, did you enter a 

listing agreement with your person that you worked 

with, the broker? 

A. Yeah. 

Q. Okay. Who was that? 

A. Dwight. 

Q. Is he with a real estate firm? 

A. Yeah. I think it's called, I think, 

almost June. But I'm not so sure I just know him as 

Dwight. 

Q. Okay. 

A. I can ask. 

Q. But you still have the listing agreement 

back at your office? 

A. I should have, yes. 

Q. Okay. Because when you sold the property 

you must have had same sort of file from when you 

sold it too?  
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A. Yeah. 

Q. You had to pay a broker when you sold it? 

A. Yes. 

Q. Okay. Was it Dwight that found the buyer 

for your property? 

A. Yes. Yes. 

Q. Okay. So, we're requesting that 

production of the listing agreement that was in 

effect at the time you sold it. Do you know how 

long the period was on the listing agreement that 

you had listed it with Coldwell Banker, was it 90 

days, six months or something like that? 

A. I would say 90 days, may be longer. I 

can't really tell you a definite. 

Q. Okay. So, is it possible that you had to 

renew or extend the listing agreement with -- 

A. Like since we started? 

Q. Yeah. I mean, looking at it, you say that 

it was listed at least in May of 2014. 

A. Okay. 

Q. It was sold in Decanter of 2014, which is 

a period of seven months and so, that suggests that 

if there was a listing agreement that was entered 

into in May it probably expired before December. 

So, I'm ask for -- 
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A. Yes, I got it. 

Q. -- all the listing agreements, you know, 

whether they expired prior to the sale or not. 

A. Okay. 

Q. Okay. 

A. Yeah. 

Q. Okay. Sitting here today you don't recall 

whether it was -- 

A. No, not exactly. 

Q. Okay. All right. Now, you brought with 

you today a police report and I take it that's the 

only one there is, right? Just a one page report? 

A. Yes. 

Q. I think you mentioned it in here 

somewhere. Here it is. 

A. No, this is just copies, I'm trying to... 

Q. Okay. Did the police ask you to give any 

kind of statement in addition to this report? 

A. No, not that I recall. 

Q. All right. So, why don't we do this. 

(Whereupon, Quitclaim Deed marked 

Defendant's Exhibit 2 for Identification. 

(Whereupon, Release of Mortgage marked 

Defendant's Exhibit 3 for Identification.) 

(Whereupon, May 10, 2014 Water Loss 

Documents marked Defendant's Exhibit 4 for 

Identification.) 

(Whereupon, Incident Report marked 

Defendant's Exhibit 5 for Identification. 

(Whereupon, Property Loss Notice marked 

Defendant's Exhibit 6 for Identification.) 

(Whereupon, Jimcor Agency Documents marked 

Defendant's Exhibit 7 for Identification.) 

(Whereupon, Capstone Document marked 

Defendant's Exhibit 8 for Identification. 

(Whereupon, 8/19/14 Document marked 

Defendant's Exhibit 9 for Identification. 

(Whereupon, Capstone Document marked 

Defendant's Exhibit 10 for 

Identification.) 

(Whereupon, Document marked Defendant's 

Exhibit 11 for Identification. 

(Whereupon, Document marked Defendant's 

Exhibit 12 for Identification. 

(Whereupon, Financial Log marked 

Defendant's Exhibit 13 for 

Identification.) 

BY MR. MEEHAN: 

Q. So, Mr. Dorel, your main residence is in 

Weston, correct? 

1 

2 

3 

4 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

63 

A. Yes. 

Q. In February of 2014 you indicated that you 

purchased the 414 Jackson Avenue house from 

Mr. Sahar. 

A. Yes. 

Q. Was this an investment property? 

A. Yes. 

Q. So, was the purpose of the purchase to 

market the house and sell it? 

A. Either this or rent it or keep it. 

Q. Okay. 

A. At this particular point I didn't have 

clear of what I'm going to do with it. 

Q. Okay. Exhibit 3 is a release of mortgage 

that's dated December 8, 2014, and it looks like 

it's a release from you to Mr. Sahar of a 

Decarber 6, 2013, morning. Could you tell me what 

that is? 

A. Yes, what happened is -- sorry. He needed 

money to fix the house, so at first I say, okay, I 

lend you the money, okay, so we did that. And when 

he was done with everything, okay, I said, you know 

what, I'll buy the house so, I released the 

mortgage, don't worry, don't pay me back, I'll just 

like keep the house. So, we did the quitclaim  

rather than going through everything else and that's 

how we ended up, I ended up owning the house. 

Q. Okay. So, how such was the mortgage that 

you released? 

A. I don't rerrerber, 170 something. 

Q. Okay. So, Mr. Sahar was an acquaintance 

of yours? 

A. Yeah, he's a friend. 

Q. Okay. Is he also in construction? 

A. He is actually. 

Q. 	Okay. 

A. He's way more than I am. 

Q. Okay. At the time you purchased it in 

February 2014, was the house listed for sale? 

A. No. Not -- no, not that I think, no. 

Q. Now, what we have marked as Exhibit 4, are 

the documents that you provided to me earlier 

concerning the May 2014 loss, right? 

A. Yes. 

Q. The first page looks like a stub from a 

check that was paid to you for that loss, right? 

A. Yes. 

Q. Okay. RemeMber just try to wait until I 

finish my question. 

A. Sorry. 
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1 
	

Q. The second page of the exhibit looks like 

2 a transmittal letter for the check, is that what it 

3 is? 

4 
	

A. Yeah. Yes. I guess. Let me see. 

5 
	

Q. Okay. 

6 
	

A. Yeah. Yeah. 

7 
	

Q. Okay. The third page is the property loss 

8 notice for the May 2014 loss? 

9 
	

A. Yes. 

10 
	

Q. Do you recognize the signatures or 

11 initials that's on the property loss notice? 

12 
	

A. Uh-huh. 

13 
	

Q. Whose are they? 

14 
	

A. That's mine. 

15 
	

Q. Okay. It looks like there's a couple 

16 letters dated May 14, 2014 where the insurance 

17 broker is acknowledging receipt of claim, is that 

18 what's in here? 

19 
	

A. Yes. 

20 
	

Q. Okay. It looks like there's a second copy 

21 of the property loss notice, right? 

22 
	

A. Uh-huh. 

23 
	

Q. Looks like the last page is the duplicate 

24 of the second page which is the transmittal letter 

25 for the check. 

A. Yeah. Now can I keep the duplicate or? 

Q. I'm going to make a photocopy for you and 

give you the whole thing. 

A. All right. 

Q. Okay. 

A. All right. 

Q. Now, in connection with the settlement of 

the May 2014 loss you signed a document that's 

referred to as a sworn statement and proof of loss. 

A. 	I guess. 

Q. Let me just see, I might have a copy of 

that. 

(Whereupon, Sworn Statement and Proof of 

Loss marked Defendant's Exhibit 14 for 

Identification.) 

BY MR. MEEHAN: 

Q. I'm going to show you, Mr. Dorel, what's 

been marked as Exhibit 14, this is a sworn statement 

in proof the loss and same other documents attached 

to it. 

A. That's for the May incident. 

Q. I believe so. If you take a look at it, 

let me see, in the first time and origin line 

there's a reference to May 10. 

A. Yeah, that's what it looks like. 
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Q. That's your signature down at the bottom 

of the page? 

A. Yes. 

Q. Okay. So, this is the agreed amount of 

the May 2014 loss, right? 

A. Yes. 

Q. Okay. Then -- 

A. By the way, I didn't come up with this. 

This is what they came up with, this number. 

Q. Okay. 

A. Is what the guy from the insurance carte up 

with. 

Q. Right. 

A. And he took, that's what I'm saying, it's 

really, I don't have much to say. I can claim 

$60,000 they just do whatever they want. 

Q. The pages that are attached to it, appear 

to be the insurance company's calculation as to how 

they came up with the -- 

A. Yeah. 

Q. -- $2,916.64 net amount of your loss. 

A. Uh-huh. 

Q. Is that information that they shared with 

you when they were asking you to sign this proof of 

loss? 

A. They shared with me? They just shove it 

to me and say that's what he give me. 

Q. They showed it to you? 

A. Yeah. 

Q. Okay. 

A. Very nice of then. 

Q. So, did you look at this document or their 

calculation before you signed the proof of loss? 

A. You know what, honestly no. I mean, I 

just kind of like said, okay, if this is what 

they're giving me. 

Q. 	Okay. 

A. I wouldn't really go... 

Q. Who is it that dealt with the insurance 

company with respect to the May -- 

A. David. 

Q. David? 

A. Yeah. 

Q. Okay. So, you didn't personally have any 

A. No, Dave does a lot of things, okay, for 

ire. Okay. He was a -- he is the guy who runs the 

office, okay. So, supervise everything, but I'm 

doing too many things to do everything. He does a 

lot of the office, back office let's call it. So he 

20
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would initiate a lot of the things and then I would 

go over and take it from there. 

Q. Okay. So, when you say at one point 

you're telling me that you have several businesses, 

you have an IT business? 

A. Yes. 

Q. Or what is it IT or telecommunications? 

A. 	IT, yes. 

Q. 	IT? 

A. Yeah, IT, telecommunications fall under IT 

yes. 

Q. Okay. What's the name of that business? 

A. A+ Systems. 

Q. A+ Systems. 

A. Okay. 

Q. And then you have the construction related 

business, right? 

A. Yes. 

Q. Then you had a food business or restaurant 

or scmething like that. 

A. Yes. 

That you're not in any more. 

A. I am out. 

Q. Okay. So, when you say David would handle 

the back office, what were you referring to, the  

back office of all your businesses? 

A. Yes. 

Q. Okay. So, is the IT business still on 

going on? 

A. Yes, but not as much as we used to do. 

Q. Okay. So, in 2014, did you still have the 

TT business going? 

A. The IT business yeah, but it's very 

it's -- yes. I always have it so I get royalties, 

so everything. I still do. I invented voicemail 25 

years ago, so there's same residuals caning from 

that. Not much, but still there. So... 

Q. Okay. 

A. But then I'm kind of doing this other 

crazy stuff. 

Q. Okay. So, Mr. O'Hara would be working the 

back office for both the IT business and your 

construction business. 

A. Yes. Yeah. 

Q. He's the one that must have talked with 

the insurance company concerning the May 2014 claim. 

A. Yeah. When there is something like this, 

then he initiate, he writes the insurance, file a 

claim, and then, you know, they came, I was there 

when they came for the first time, they took 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

71 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

72 

pictures, they did the report and eventually say 

okay, this what we are paying for damage. 

Q. Okay. 

A. Okay. 

Q. Yeah. We'll just put that here. Well, 

actually, before I put it away. The third page of 

the document refers to or describes the -- 

A. The third page? 

Q. Yeah. Well, actually it's the third page 

of the exhibit, but it's page number two down at the 

bottam. 

A. Okay. 

Q. That's swathing on Capstone IESG 

letterhead. The top half of the page that describes 

the insurance company's calculations of what was 

damaged in May of 2014, right? 

A. Yes. 

Q. This was a basement roam primarily that 

got water damage in it, right? 

A. 	Yes. 

Q. There's an R&R laminate simulated wood 

flooring. 

A. Yes. 

Q. What happened in -- was there same sort of 

wood flooring in the basement roam at that point in  

time? 

A. Yes. 

Q. Okay. So, that was damaged in May of 

2014? 

A. 	Yes. 

Q. So, this description number one, R&R 

laminated simulated wood flooring would be referring 

to remove and replace the wood flooring? 

A. 	Yes. 

Q. Then there's item two, refers to 

baseboard, was the baseboard in the basement damaged 

in the May 2014 incident? 

A. Like, you know, yeah. I don't know why 

they mention it, but it's like the floor and then 

there's a baseboard made for. Just like this one. 

Q. Okay. 

A. Similar to this. 

Q. Okay. So, there would have been water of 

same sort that damaged the baseboard all around the 

roan. 

A. Yes. 

Q. The water also got into the sheetrock, I 

guess this basement roam is sheetrocked, right? 

A. Yes. 

Q. Okay. Or at least part of it is? 

21
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A. It was a finished basement. 

Q. Finished basement? 

A. Yeah. 

Q. Okay. But there's also utilities down 

there too, right? Because if I look in this diagram 

here, it's hard to read. 

A. Yeah. 

Q. But I think there's a reference to a 

utility closet there. 

A. Yeah. The end of the basement there is 

like a small utility roan that has the boiler, 

actually the boiler and maybe a water tank, kind of 

like the gas pipes is caning there. 

Q. Okay. 

A. Like, you know, small utility room for 

private house. 

Q. Okay. So, at least in the part that was 

finished, all the sheetrock, at least along the base 

of it -- 

A. Yeah. 

Q. There was water? It got hit by the water? 

A. The first damage? 

Q. 	Yes. 

A. But it was kind of limited damage, okay. 

It wasn't really, again, I'm trying to compare the  

two cases. 

Q. Right. 

A. In the second case the water came to be 

maybe three or two and a half feet high. 

Q. Okay. So, item four on this page of the 

Ekhibit 14 refers to R&R drywall up to two feet 

tall. 

A. Uh-hth. 

Q. That's a reference to rearming the bottan 

two feet of the sheetrock? 

A. Yes. 

Q. In the basement roam? 

A. Yes. 

Q. Okay. Then replacing it. Then the rest 

of the things appear to be other cosmetic type 

repairs for the basement roam, right? 

A. Yes. 

Q. So, let me show you Exhibit 5 now. You 

can put that over there unless you got to look at it 

for some reason. 

Exhibit 5 is the police report from the 

June 20, 2014 --

A. Okay. 

Q. -- incident right, yes? 

A. 	Yes. 
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Q. Okay. It is? 

A. I'm sorry, yes, I didn't know you were 

waiting for me. 

Q. The other thing that I forgot to tell you 

is that the court reporter needs a verbal response 

to a question. 

A. Okay. 

Q. Because nods of the head and that sort of 

thing. 

MR. LEAVITT: How about yes or no. 

MR. MEEHAN: Yes or no will work. 

BY MR. MEEHAN: 

Q. So, how did the June 20, 2014 incident 

occur? In your own words just describe what you saw 

and what happened. 

A. What I saw? 

Q. What you saw. 

A. I saw after the fact. 

Q. After the fact, right. 

A. So, when I came it was like completely 

flooded. 

Q. You got called from screbody? 

A. 	Yes. 

Q. How did that happen? 

A. How did I get a call?  
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1 
	

Q. 	Yes. 

2 
	

A. All right. It was a ring and I answered 

3 the call. I forgot even by wham, I think it was by, 

4 oh, Dwight, my, the real estate guy. 

5 
	

Q. Okay. 

6 
	

A. He called me to say listen, something is 

7 wrong, I mean I have to come see it. So, I came 

8 down and then, you know, it was like almost I mean 

9 it was a swimming pool. 

10 
	

Q. What was Dwight doing there? 

11 
	

A. He was the real estate. 

12 
	

Q. Was he showing it to sanaloody and he 

13 discovered the loss, is that what happened? 

14 
	

A. Well, it was his property, so he would be 

15 there very frequently. 

16 
	

Q. Okay. 

17 
	

A. Okay. Either to prepare showing or either 

18 to, you know, to kind of say, listen, they have to 

19 cut the grass. He's a real estate guy, I don't 

20 really know. 

21 
	

Q. Was he showing it to somebody at the time? 

22 
	

A. No. 

23 
	

Q. You just don't know? 

24 
	

A. No. This weekend, no, he didn't because 

25 it wasn't really presentable. 

22
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Q. So, Dwight called you and told you that 

you got to get down here. 

A. Yeah. 

Q. So, you went down there, right? 

A. Yes. 

Q. You saw water in the basement? 

A. Well, I saw the break in, I saw water in 

it and was like, I didn't know what happened, 

seriously, I couldn't really -- I didn't know that 

there is even a value of those pipes that kind of 

got broken and stolen. So, we called the police is 

they immediately told me, I mean, the policeman told 

me, okay this is what happened. He said people are 

doing this for $200, they would break and steal the 

copper pipe. 

Q. So, when you got there, what did you see? 

In other words, you walked into the house, I assume 

how did yob get in the house? Did you go in the 

front door or did you go right in the basement? 

A. No, not the front door, the basement is 

Obviously down. 

Q. 	Yes. 

A. Dave was there too already and then he 

stop, I mean, somehow managed to stop the flow of 

the water, so, it was actually after the first  

impact so, we were there. 

Q. Okay. So, there was a shut off valve for 

the water caning into the house? 

A. Yes, I think I so. I'm not really that 

technical in that aspect, but the water stopped 

flowing. It was high enough to -- I mean, at least 

like two inches or more. 

Q. Okay. So, you came in through the front 

door, was there any damage upstairs? 

A. There was, yeah. 

Q. When I say upstairs, I mean the main floor 

of the house. 

A. Yeah, but not sarething that is, well, a 

lot of -- okay, apparently there were other pipes 

for the heating system, the regular or whatever 

those were broken as well. So, most of the damage 

was really contamination of the walls as far as 

paint. 

Q. Okay. 

A. But not sarething that I would say, we 

need to just paint, not everything but we need to 

paint same aspects of the house. 

Q. Okay. So, did you call the police or did 

A. Yes, I did. 
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Q. You did? 

A. 	I did, yes. 

Q. At that point in time, had you determined 

that there had been a theft, somebody broke in and I 

mean, is that what you determined right away? 

A. No. No. I didn't know -- I saw the 

break-in, okay, I saw, you know, somehow they broke 

in through a window, but I didn't make the 

connection of than vandalizing or doing something 

that triggered this whole thing. 

Q. Okay. 

A. So, I called the police and then, you 

know, I became smarter after this. 

Q. Okay. So, you spoke with the policeman 

when he came out to the house? 

A. 	Yes. 

Q. All right. What did he tell you about how 

it happened? 

A. Well, he -- 

Q. Did he investigate? 

A. Yeah, he had a little walk around and he 

said, okay look this is how they came from. 

Q. What does that mean? How did they get 

into the house? 

A. Apparently from the kitchen window.  

80 

Q. Okay. 

A. Okay. And then they said this is pretty 

common in Bridgeport. 

Q. 	Okay. 

A. They come and they looking for pipes, for 

copper pipes. They went down to the basement and 

they just broke the main pipe and then kind of like 

irmediately flee because, I mean water started --

well, I'm assuming I wasn't there to really, I don't 

have any video, but once you break the pipe, nobody 

was really there to shut the valve off, so, they 

kind of left. 

Q. Okay. So, the most obvious damage was in 

the basement I take it then, right? 

A. Yes. 

Q. All right. Nor, the report indicates that 

he spoke to the owner and then he states that 

"Around 1,000 hours today his plumber discovered 

break in and damage." 

A. When? 1,000 hour? 

Q. Yeah, probably meaning ten. 

A. Oh, ten o'clock. 

Q. Does that make sense to you? 

A. Say it again. 

Q. I'm just reading from the section down 
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here. 

A. Yeah, I guess. Look, I can guess yeah 

that's probably what happened. I don't know. 

Q. So, was at that time, your plumber, was 

that A&G or did you have some other plumber? 

A. No. When the police was there, maybe he 

referred to David as my plumber. 

Q. Okay. 

A. But I can't really, not the plumber the 

A&G wasn't really there. 

Q. Okay. 

A. He would have called. 

Q. Okay. So, when you say Dave, this might 

have been Dave O'Hara? 

A. Yeah. 

Q. Okay. It's possible Dwight called Dave 

O'Hara first? 

A. Yes, nest likely. Or he called me and I 

called Dave. I don't know. I don't recall exactly. 

Q. Okay. But the timing being around ten 

o'clock in the morning does that sound around right? 

A. Yeah, just about. 

Q. Okay. So, it says that the damage, that 

the water severely damaged a wooden floor. So, at 

that time, had the May damage been repaired? 

A. Yes, definitely. 

Q. Okay. 

A. We switched most of the floor from the May 

damage, okay, and when we came the whole floor was 

floating, so, we decided not to put the same 

flooring again, and we went with a stone floor, real 

tiles. 

Q. Okay. So, before the May damage, there 

was same sort of wood laminate flooring down? 

A. Yes. 

Q. You're saying that you replaced that with 

another type of wood -- 

A. Well, no. No. 

Q. -- floor? 

A. Excuse me, sorry. 

Q. Yeah. 

A. So, okay the May damage, okay, we replaced 

some of the floor, maybe 75 percent of the floor, 

and then the second damage we decided to take the 

old floor out because I mean there was no reason to 

keep it. I mean, it was all moldy, so we took 

everything out and we put tile floor all over. 

Q. Okay. 

A. Porcelain. 

Q. So, at the time of the June 20, 2014 loss, 
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there was a wood floor down in the basement. 

A. Yes. 

Q. That was on top a concrete slab, right? 

A. Yes. 

Q. So, was that sane sort of engineered wood? 

A. Yes. 

Q. Do you have invoices or receipts for the 

purchase of that flooring? 

A. Should have, yeah. 

Q. Okay. I request that you produce those 

invoices or receipt for the wood flooring that was 

purchased after May 10 of 2014. There's also a 

sentence that says, "Amiel states that the suspect 

entered through a basement window in the rear of the 

home which is now secured with plywood." What is 

that in reference to? 

A. You know, I didn't know where they came 

from. So, I said listen, maybe he came from there. 

Q. Okay. So, prior to this incident, was 

there a window that was broken that had been secured 

with plywood? 

A. No. No. It was secured after it was 

broken. 

Q. Okay. So, after the loss was discovered 

and had before the policeman got there, sarebody put  
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plywood in the window? 

A. 	No. 

4. No? 

A. No, after it was broken then we secured it 

with a piece of plywood, covered it with plywood. 

Q. Okay. The next sentence says, "He says 

that the home was last inspected on June 13, 2014 

and the break took place between then and 1,000 

hours today." Is that something that you told the 

policeman? 

A. I guess, otherwise I don't see how he 

could guess something like this. 

Q. Okay. Just let me see, Exhibit No. 6 is 

the notice that you gave to the insurance company 

about the June 20, 2014 loss, right? 

A. Yes. 

Q. That's initialed by you down at the 

bottom, right? 

A. Yes. 

Q. Then the insurance broker acknowledged 

receipt of your notice and that's Exhibit 7. 

A. Yes. 

Q. Okay. Then Exhibit 8 is a letter that you 

got from the insurance broker sometime after the 

loss was reported, right? 

24
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1 
	

A. Yes. 

2 
	

Q. Okay. Now see, between the date that you 

3 purchased the property in February of 2014 and 

4 June 20, 2014, you weren't living in the property, 

5 right? 

6 
	

A. No. 

7 
	

Q. You didn't have a tenant in the property, 

8 right? 

9 
	

A. No. 

10 
	

Q. There wasn't anybody that resided in the 

11 property, right? 

12 
	

A. Not resided but, we were there fairly 

13 very, very, very, very frequently. 

14 
	

Q. Okay. You mentioned that you were 

15 prepping the property for sale, right? 

16 
	

A. Yes. 

17 
	

Q. Doing touch up things that had to be done 

18 to prep it for sale. 

19 
	

A. Yes. But that wasn't really the initial 

20 thought. Okay, I thought of keeping it again. 

21 
	

Q. Right. 

22 
	

A. So, but that's things that involved and 

23 the prospect changed. 

24 
	

Q. So, at some point you decided that you 

25 wanted to sell it, right? 

A. At one point, yes. 

Q. Because you had it listed, right? 

A. Yes. 

Q. Okay. That's why you got the real estate 

broker involved because you wanted to sell the 

property, right? 

A. Yes. 

Q. Okay. At the time that the property was 

listed, there was nobody living in the property, 

right? 

A. No. 

Q. So, during the listing period the property 

was, there was nobody living there, right? 

A. Right. 

Q. Okay. Was the house furnished? 

A. Minimal. 

Q. Okay. 

A. Minimal. 

Q. What do you mean by minimal? 

A. Well, we had the full kitchen, we had the 

bath, we had the minimal. Wasn't really, I mean, we 

didn't have TV for instance. We didn't have... 

Q. So, you didn't have any cable internet 

hook up there? 

A. No. 

87 

Q. All right. YOU didn't have a TV and you 

didn't have any need for a cable, I don't know who 

the cable provider is in Bridgeport, Conrast or 

somebody like that? 

A. Yeah, maybe. 

Q. There's no cable account then, right? 

A. No. 

Q. Were the bedrooms furnished? 

A. Well, we had the mattress but very like, 

what do you call them, inflated mattress in one of 

the bedrooms, but no, I wouldn't say it was 

furnished per se. 

Q. Okay. So, there was nobody living there, 

it wasn't like samebody was keeping their clothing 

there, right? 

A. No. 

Q. There weren't linens and things like that 

there for beds? 

A. No, not for beds. 

Q. Was there a refrigerator in this? 

A. Yes. 

Q. Okay. So, when you sold the house, you 

sold it with a fridge? 

A. Everything, yeah. 

Q. Stove?  

A. 	Yeah. 

Q. Microwave -- 

A. Yes. 

Q. -- type of thing? 

A. Yes. 

Q. Was the house stocked with food? 

A. Minimal just like because you know, 

caterer or somebody who comes in like real estate 

who comes would came in. 

Q. Like on a an open house type thing? 

A. Yeah. 

Q. So, for an open house you would have 

bagels or same sort of fruit there? 

A. Yeah something like that, yes. 

Q. Coffee maybe? 

A. Coffee maybe. 

Q. Okay. But apart from that, there wasn't 

anybody living in this house, right? 

A. No. 

Q. But you say -- 

A. What is living? The question is what is 

living? If people there like four hours a day 

sometimes is that considered living? I mean, we are 

living all the time. The question is in what 

capacity. 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

25



89 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

Q. Okay. Well, that's a good point. Let me 

ask you a question, what was the purpose of your 

workers being at the house? 

A. Well, at the point where we decide, okay, 

look, at the point where we decide to sell it, okay, 

then the real estate say look, it could be 

beneficial if we do this, if we do this, if we do 

this, so we were there to do this and this. We 

actually had like a 20 point item of what could 

increase the chances to sell the place to get even 

more. Actually we got a very good price for the 

house because of all the little things that he 

recommended. Do the landscaping, improve the 

drainage. There was like a lot of little things 

that had nothing to do with the way the house I 

bought it. I was, look I was kind of new to this. 

So, everything was a feel by the broker. If you had 

the drain, I mean, going to -- there is like a 

little brook at the end of the property, so, we had 

to do this. We had to all sorts of little things. 

Q. Did the broker give you a list or 

scmething like that? 

A. A recarrrended list of what could be 

beneficial if we do that. 

Q. Did you keep that list?  

A. If I can -- I don't know. 

Q. Well -- 

A. Maybe. 

Q. I ask that you look through your records. 

A. To see if I have a list. 

Q. To see if you have that list. 

A. Okay. 

Q. That would be like a punch list type of 

thing for things for you to improve the sale of 

house, right? 

A. Kind of like, yeah. If do you this --

first of all, there were like a few things that even 

though everything was kind of new, that needed to be 

repaired immediately, okay. Like a tile was broken 

in the bathroan. Stuff like this. 

Q. Okay. So, in order to follow your real 

estate broker's advice you had your men go to the 

house to work on it, right? 

A. Yes. 

Q. To try and work off the things on that 

punch list, right? 

A. Yes. 

Q. So, that was the reason that they were at 

the house, right? 

A. That was reason they were living in the 
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house, breathing. 

Q. Breathing in the house? 

A. Yes. 

Q. But I mean their purpose for being there 

was to do work on the house, right? 

A. Yeah. 

Q. Okay. But they had their own homes where 

they would reside, right? 

A. Yes. 

Q. And it's not like your workers were 

residing at -- 

A. No. But there was a case where somebody 

needed to stay overnight I said, okay, stay. He 

didn't want to go back to his place in New Jersey so 

he stayed overnight. 

Q. So, who was that? 

A. One of the guys. 

Q. Do you know his name? 

A. No. 

Q. Okay. So, you gave his permission to stay 

overnight in the house? 

A. Yeah. 

Q. Do you know when that happened? Do you 

know when it occurred that he stayed overnight? 

A. Well, everything stayed, like started 

92 

after we decided to sell the house. So, kind of 

just like before the first damage, okay, this is if 

I recall back and this is the kind of stuff I can 

trace because, as you said, if we have a sales 

agreement with the broker, it probably has a date on 

it. So, I can kind of, you know, trace that back 

Q. Okay. Did Mr. Sahar have the house for 

sale? 

A. No. 

Q. Okay. He never got to the point of it 

being ready to list? 

A. No, I took over the house. You can call 

it that he sell it to me, but he wasn't really on 

the market by broker ever before. I was the first 

one to put it on the market. 

Q. Okay. If you don't mind, let's take a two 

minute break. Then I'll just get my notes and we'll 

try and wrap this thing up. Okay? 

A. 	Sure. 

(Whereupon, Off the record at 3:48 p.m.) 

(Whereupon, Back on the record at 3:53 

P.m.) 

BY MR. MEEHAN: 

Q. So, back on the record here, let me see, 
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you mentioned that apart from, there's a blow up 

mattress in the house there were no beds otherwise, 

right? 

A. No. 

Q. There was no bed linens, no beds? 

A. No. 

Q. No clothing to speak of in the house, 

right? 

A. No. 

Q. How many bedrooms were there in the house? 

A. Three. 

Q. Bedrooms. I'm sure there must have been a 

living roan because most houses have them, right? 

A. Yes. 

Q. Was there a sofa and chairs and things 

like that? 

A. Just like folding tables. 

Q. Folding tables? 

A. Nothing major. 

Q. Okay. Is that the desk that you referred 

to? 

A. Yes. 

Q. Okay. So, there was same folding chairs 

and a folding table. 

A. Yeah. 

Q. Was that stuff that the broker had put in 

there? 

A. Most likely. Personally I didn't, but it 

was there. 

Q. All right. In the kitchen you mentioned 

there was a refrigerator and all of the -- utensils, 

I suppose, or the kitchen equipment was there, 

right, stove? 

A. No, we put everything in new. By the way, 

there were a lot of furniture there, okay, that we 

took out because we didn't like it, so, one day we 

brought a dumpster and we like, whoosh. 

Q. That was from the house, the prior owner 

or something? 

A. Yeah. 

Q. Okay. So, pretty much the house was empty 

then when you were showing it? 

A. Same stuff I did like because they were 

kind of old, but same of them most like, just like 

for the record, okay. 

Q. Okay. 

A. We emptied, we did this. 

Q. In the -- so, when is it that you emptied 

the house, do you remember? 

A. Not exactly. But before I took over, like 
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I wanted everything out when this February thing 

cane. 

Q. Yeah. 

A. I didn't want to have any of the old 

stuff. So same of the stuff was dumped, some of the 

stuff, very little, I took. If I like a chair or 

something. 

Q. Okay. So what did you take that for your 

own house or --

A. Yeah. 

Q. -- storage or sanething like that? 

A. Uh-huh. 

Q. Okay. So, let me see, the kitchen you 

mentioned there was refrigerator, microwave, stove. 

A. Microwave. 

Q. Cooktop, I suppose? 

A. Yeah. Cooktop, stove microwave on the 

stop. 

Q. Okay. 

A. Fridge, dishwasher, basically that's it. 

Q. Okay. Then occasionally there would be 

some food for like a showing. 

A. Yes. 

Q. But otherwise there wouldn't be -- there 

was no kitchen china or utensils, pots and pans that 

type of stuff? 

A. Not like for, you know, the purpose that 

may be kind of living, okay, let's have a dinner and 

we invite people and we have wine glasses, no. 

Q. 	Okay. 

A. It was more of like as you referred 

before, somebody dames and you want to show than the 

house there is some, like a glass of water, want, 

you know, maybe juice or something. 

Q. Okay. I guess there was no landline 

telephone in the house was there? 

A. Nobody uses landline any more. 

Q. Okay. Except for me. 

A. Yeah. 

Q. So, there was no landline telephone in the 

house? 

A. No. 

Q. We already, I think you already mentioned 

there's no internet connection then, right? 

A. No. Not. No. 

Q. Nothing live? 

A. But if we have to go to internet, I always 

have internet. I go on my IPad, so that's right now 

here. I know that's not what you're referring to 

but... 
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Q. No, I'm referring to somebody having a 

cable came into the house so you can watch movies on 

television. 

A. On NetFlix. 

Q. Netflix? 

A. Netflix you don't need a cable. 

Q. Well, okay. So, to your knowledge when 

was the last time that somebody resided in the 

house? Did Sahar reside in the house? 

A. Well, when you refer to reside, it's 

like... 

Q. Sleeping there regularly, that being their 

hare. 

A. No, I don't think he was at hare. 

Q. Okay. So -- 

A. Per what you're referring hare, but it was 

like my second home. I bought the house, so, for me 

it was my second hare if you call it. I didn't 

reside there. I have another house in West Haven 

that I, it's mine, it's empty all the time, it's 

mine. If I want to go there for the weekend it's 

just by the water I go. If not, it's empty. 

Q. Okay. How many weekends did you spend at 

the house on Jackson Avenue, on average? 

A. Weekend? 

Q. Well you just mentioned spending weekends 

in West Haven. 

A. No, to be honest I have never spent the 

weekend also in the house in West Haven. 

Q. Okay. 

A. Seriously, I'm not. I'm serious. 

Q. So, then, I take it that you never spent a 

weekend in the house in Jackson Avenue in 

Bridgeport, right? 

A. No, weekend, never. 

Q. How many nights did you sleep in the 

house? 

A. I personally, maybe once, not the entire 

night. I stayed very, very late and I came back 

very, very early because of this hook up or gas hook 

Q. Okay. 

A. So, that was my story. 

Q. Okay. Why is it that that was so late at 

night that that occurred? 

A. Because we needed to finish a few things. 

It was pressure that we finished, you know, a lot of 

like little things that were there to finish. 

Q. Okay. So, there were same people working 

on the house at that tine and you stayed there to -- 

A. Yeah. 

Q. -- make sure they were doing it right? 

A. We stayed late, we goofed around and, you 

know, had same beer and stuff, nothing. 

Q. Okay. All right. So, who did you sell 

the house to? 

A. I don't know. Family. I mean, I wasn't 

really involved, you know, how it is, real estate. 

Q. Okay. This is something that Attorney 

Leavitt provided to me. 

(Whereupon, Invoice marked Defendant's 

Exhibit 15 for Identification.) 

BY MR. MEEHAN: 

Q. Could you take a look at that Mr. Dorel, 

and I'm going to ask you some questions about it. 

On the second page of Exhibit 15 it appears to be, 

looks like a QuickBooks type invoice. 

A. Yup. 

Q. On letterhead of Concept USA, Inc. 

A. 	Yes. 

Q. That's your company, right? 

A. Yes. 

Q. What is the business of Concept USA, Inc? 

A. That's real estate you can say. 

Q. Okay. When you say real estate, what do  

99 	 100 

1 you mean by? 

2 
	

A. Like this. Just the stuff, I mean, we buy 

3 property we try to fix it and sell it. 

4 
	

Q. Okay. 

5 
	

A. If we have a property we may rent it out 

6 and basically that's it. 

7 
	

Q. Okay. You're a principal of Concept USA, 

8 right? 

9 
	

A. Yes. 

10 
	

Q. Are there any other principals or is this 

11 a company that you own 100 percent yourself? 

12 
	

A. 	Yes. 

13 
	

Q. So, that swans you own it 100 percent 

14 yourself? 

15 
	

A. Yes. 

16 
	

Q. Okay. 

17 
	

A. Sorry. 

18 
	

Q. So, can you tell me does this invoice 

19 number 10104, does this relate to the June 20, 2014 

20 water damage loss? 

21 
	

A. I'm not so sure to be honest with you. I 

22 don't know how we ended up here. I'm not so sure. 

23 
	

Q. Okay. So, you don't have any knowledge of 

24 this -- 

25 
	

A. No. 
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Q. -- invoice? 

A. Look, it's my invoice but I don't know if 

this is -- why would the Concept USA bill to Amiel 

Dorel, it's probably, it's just a fluke. 

Q. Okay. So, this is not part of the water 

damage claim against -- 

A. No. No. 

Q. -- the insurance? 

A. No. Sorry. Sorry. There were only like, 

as I mentioned before, those kind of entities that I 

mentioned before, Dave, Hondu, and AO these are 

them. 

Q. Okay. So, the next page of the document 

is letterhead of David B. O'Hara, LLC. 

A. Yes. 

Q. Can you tell me what this is, this page? 

A. Okay. As I said, because of the 

arrangement with Dave you have to assess, okay, 

what's your contribution because he gets paid, okay, 

whether he does one hour or 100 hours, we have an 

arrangement. So, this is the assessment, okay. 

Like we look, he probably got way more than this, 

but it's fair to say that part of what he got, I 

mean, was allocated. It's hard to explain how it 

works, not hard, but it's different. There is an 

arrangement of payment, okay. He was there, I think 

he was there, not so sure it was a weekend, but he 

might have been a weekend -- when we called the 

police, it was a weekend so he came on the weekend 

and he stayed all night. So, if we look back I'm 

sure we can trace back. 

Q. Yeah, I don't know. Okay. So, you're 

saying that, correct me If I'm wrong, this June 25, 

2014 document on the letterhead of David B. O'Hara, 

LLC, is an estimate that Mr. O'Hara made of his 

time. 

A. Yes, his time of over the weekend staying 

there, like for many, many, many, many hours. 

That's nothing. I mean, if I had called, these guys 

with the green van it would maybe two or three times 

mare. 

Q. So, what is your understanding of what is 

it that Mr. O'Hara was there for the weekend, is 

that it? 

A. No, it wasn't only that. I mean, he came 

after, okay, he wasn't like just like the first 

call, he spent at least 12 or more hours. He came 

afterwards, I mean, after this like Monday, Tuesday, 

all the way every day he had to came there. 

Q. Okay. So, look at the invoice or, is this 
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an invoice? 

A. Not really an invoice. It's just... 

Q. A statement? 

A. Kind of a statement. 

Q. Okay. The first two lines "Emergency pump 

out of basement and set dehumidifiers." That sounds 

like sarething that is done immediately, right? 

A. Yes, had to be done immediately. 

Q. Okay. The next three lines "Remove and 

disposal of flooring, sheetrock, mold." And 

actually the next line, "Debris." That sounds like 

another phase of the work. 

A. Yeah. 

Q. This removal of damage? 

A. Look, it took same, sorry it took same 

time to pump all the water out, like significant 

amount of water. And then, I mean, we had to 

ventilate, we had to actually, the whole house had 

to be opened. Somebody had to be there and guard 

because we couldn't really keep the house closed. I 

mean, the smell was overwhelming. So, he had to be 

there that's why I'm saying I had been there. The 

neighborhood may be safe, but Dave lives in Milford 

and maybe Bridgeport is not the safest place to keep 

everything open and be all by yourself. So, then  
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you know, once the water was kind of cleared then, I 

mean, Ernes, I mean there was like some 

significance. Had to take all the everything, all 

the sheetrock out. 

Q. When you first discovered the loss, was 

there already mold developing? 

A. I don't know if I even saw that, I'm not a 

mold expert to be honest with you, but I did see 

signature build up of mold maybe the day after. 

Q. Okay, by the way, do you know where 

Mr. O'Hara got the equipment to pump out the 

basement? 

A. Hare Depot. 

Q. Okay. Did he rent it or buy it? 

A. No, I rent probably. 

Q. Who -- 

A. That's to be honest with you, I have to 

check with him. He didn't take a backhoe and do it. 

I mean, he had same kind of a pump that he did all 

this work with. 

Q. Did he pass those expenses on to you for 

payment? 

A. Well, he has a credit card of mine that 

he's using. 

Q. Okay. 
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1 
	

A. So, I can again, apart of what I am going 

2 to give is, as you know, itemized list of everything 

3 that was going on. 

4 
	

Q. When you say he has a credit card of 

5 yours, does that mean it's a credit card in the name 

6 of Amiel Debush Sorel or is it in the name of 

7 Concepts USA or in same other name? 

8 
	

A. Most likely my personal. 

9 
	

Q. Okay. That was given to Mr. O'Hara? 

10 
	

A. Yeah, he always have it. 

11 
	

Q. To use for work as necessary? 

12 
	

A. Yes. 

13 
	

Q. Okay. So, did you have to buy a pump for 

14 this purpose or rent it? 

15 
	

A. I will get back to you. 

16 
	

Q. You don't know? 

17 
	

A. 	No. 

18 
	

Q. Same thing with dehumidifies, do you }maw? 

19 
	

A. We might have those available. 

20 
	

Q. Okay. 

21 
	

A. But I'm not so sure. 

22 
	

Q. Okay. With respect to reawval of damaged 

23 property, did you rent a dumpster? 

24 
	

A. Yes. 

25 
	

Q. So you got a dumpster? 

A. Yes. 

Q. So, there would be a receipt of same sort 

for that. 

A. Yes. 

Q. The last line says "Reinstall baseboards." 

I assume, maybe I'm wrong, that sounds like 

something that's done after everything has been 

repaired, right? 

A. Uh-huh. 

Q. Next page it appears to be an invoice on 

the letterhead of New York Stone of NE. 

A. Yes. Noe for the record, that's also my 

company. 

Q. Okay. 

A. So, New York Stone New England, my 

company, we are importer of slabs or stone product 

and then. Yeah, that's actually my cost for this 

particular material. 

Q. So, this was an invoice from New York 

Stone to Concepts USA., right? 

A. Yes. 

Q. Is this the format, is this the typical 

invoice for New York Stone? 

A. Yeah. 

Q. So, if I went to New York Stone and got 
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something it would look like this? 

A. Very similar. 

Q. Okay. You mentioned earlier that you 

decided not to go with wood flooring anymore in the 

basement, right? 

A. Yes. 

Q. This is a reference to the polished tile 

that you decided to install? 

A. Yes. 

Q. So, this polished tile was then installed 

in the basement after the June loss, right? 

A. 	Yes. 

Q. Did you give yourself a discount on the 

price? 

A. That's my cost. 

Q. That's your cost? 

A. Yeah. 

Q. When you say your cost, are you referring 

to New York Stone's cost or Concepts USA cost? 

A. No. No. Well, it's the same. It's the 

same. 

Q. So, do you write a check to New York 

Stone? 

A. No, I never. This is like this still 

open.  
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Q. You haven't paid them? 

A. No, I haven't paid myself. I'm waiting 

for you. 

Q. Next page looks like another invoice or 

something of that nature, can you tell me what it 

is? 

A. So, this is the guy that actually 

installed, he was doing the work for Hondu, but a 

separate guy and then he was the installer of the 

tiles. 

Q. So, then, the cost of the tile 

installation would be materials which you got fran 

New York Stone for $2,500 and this guy which is, 

looks like — 

A. Gcdniez. 

Q. Godniez. 

A. 	Yes. 

Q. He charged $3,5000 to do the labor to 

install the tile? 

A. Uh-huh. 

Q. Did you? 

A. No, he got taken care of by Hondu, okay. 

Q. Okay. So, you didn't pay him directly? 

A. No. 

Q. So, did you pay this bill incorrec,Lly 
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sarehow? 

A. No. I pay Hondo and they distribute. So 

if you see the listing there. 

Q. Let's get right to it then. There are two 

spreadsheets that are marked as exhibits here one is 

13 and one is 12. I believe 13 is the spreadsheet 

that you mentioned is, it's not, it's the QuickBooks 

report of checks written to Mr. O'Hara, right? 

A. Yes. 

Q. Okay. And then Exhibit 12 seems to be 

another -- 

A. Exactly. 

Q. -- list of transactions. Could you tell 

me what Exhibit 12 is? 

A. 	If I tell you. 

Q. Yeah. Could you tell me what is Exhibit 

12? 

A. This is a listing of payments of, it's 

just like QuickBooks kind of listing. 

Q. Is this a QuiclOooks listing for Concepts 

USA? 

A. Yes. 

Q. Is this your check register? 

A. Yes. 

Q. Now somewhere on that listing is there an 
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entry that sarehow corresponds to the $3,500 charge 

for Mr. Godniez? 

A. Yes. 

Q. Could you tell me? 

A. No. No. No. Okay. He won't came just 

like a round number. If you take this take there, 

if you add this, if you add those, okay those will 

be way more than just this and what I allocated for 

this repair. Okay? 

Q. Okay. 

A. That's why I said from the beginning it's 

very hard because I didn't really get an invoice for 

this tile and this tile and I was all like one 

project and since my guy sometimes is doing work 

here and here and here. 

Q. So, a moment ago you said something like 

you take this, you take this. Could you tell me 

what transactions on this register were you 

referring to as being transactions that sarehow 

relate to the Godniez $3,500 charge? 

A. Well, if we look at Godniez and Hondu, 

okay, just roughly between the two is $8,000, okay. 

Yeah, $51 plus $3,500. If we look at that, the 

amount I paid to Hondo it's way more than this. 

Just these two. 
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1 
	

Q. So, when you're saying "these two" what 

2 two are you referring to by date? 

3 
	

A. The $4,000, 7/1 here and 7/15 here. This 

4 like what, 45 plus $3,000 and then there was another 

5 one, just the three of those is way over. So, I'm 

6 actually giving you a discount. I don't know 

7 exactly penny to penny because it doesn't work this 

8 way, okay. Once you have the receipts and 

9 everything and the material we bought, let's say the 

10 tile, then you can correlate and everything is going 

11 to make sense. Let's say to do the flooring we 

12 needed to buy tile, the inset from Hare Depot. 

13 
	

Q. Okay. So you'll have an invoice for that, 

14 right? 

15 
	

A. Not an invoice. 

16 
	

Q. Or a receipt? 

17 
	

A. Receipt for the material. 

18 
	

Q. From Home Depot? 

19 
	

A. Yes. Once the receipt then everything 

20 is — 

21 
	

Q. As far as Hondu is concerned, you 

22 mentioned that, I think you mentioned that you have 

23 some sort of receipts from Hondu or invoices from 

24 Hondo? 

25 
	

A. Hondo does not giving me receipts. Hondu 
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is giving me time sheet of how much they worked. 

Q. Okay. 

A. Okay. That's what I'm going to give you 

by the way. I'm going to give you an exact 

breakdown of how you can say, okay, how come you get 

to like $4,776, I'll show you exactly how. 

Q. Okay. I think you mentioned that you were 

going to look for your copies of his original 

paperwork. 

A. Yes. 

Q. All right. So, apart from this 

spreadsheet register, that's Exhibit 12, this runs 

from July 1, 2014 to November 3, 2014, right? 

A. Uh-huh yeah. Well, it's May, you know, a 

little over what we did. 

4. Right. 

A. Not just like -- 

Q. Just trying to get the time frame on this. 

A. Well, it's yeah, I would guess the first 

payment I did for on July 1 and then there after. 

O. Okay. Is there a reason that this starts 

on July 1 as opposed to earlier than that? 

A. No, because I do pay on the 1st and 15th, 

okay, everything is compiled and I cut checks twice 

a month. 
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Q. Okay. So, prior to July 1, 2014, there 

would be no -- 

A. No payment. 

Q. No payments that you made? 

A. But there might be a credit card receipt. 

Q. Okay. You might have credit card charges? 

A. Yes. 

Q. Okay. Which you're gonna look for, right? 

A. 	Yes. 

Q. And so in this time frame from, I guess 

June 1 through November 3, was Hondu doing any other 

work for you other than -- 

A. Hondu is doing work all the time for me. 

Q. 	Okay. 

A. I am repeating this I feel, maybe that's 

why this arrangement is kind of. 

Q. Well, when was the work done with respect 

to repairing the damage from the June 2014 water 

loss? 

A. So, it started immediately after the 

damage, so but not -- we needed to take steps okay, 

so if the damage started on the 20th, probably we 

started, you know, actual laying or cleaning and 

then you had to take all the sheetrock then we had 

to buy the material, so you know, maybe a few weeks 
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to this June maybe into August even. 

Q. You don't know when it was completed? 

A. No, look if we want to go into detail, we 

can. 	mean, it's not problem because it will make 

sense and to me too. Once we see the receipts, 

everything will came into place and we will be able 

to throw it out. 

Q. Okay. Okay. So, what was the origin then 

of this statement? 

A. Which one? 

Q. This one Godniez, it's in Exhibit 15. 

A. Well, Godniez, was doing actually the work 

for the -- he was the one to do the -- 

Q. He was working for Hondu? 

A. He was the number one, okay. 

Q. Working for Hondu, right? 

A. For Hondu. So, this was his job. Hondu 

did the sheetrocking, I mean, there were a lot of 

other things he needed. Also help, I good doing 

whatever lest doing. Okay. 

Q. So, but the focus of my question was, who 

put together the Godniez 

A. The $3,500? 

Q. -- statement or invoice or whatever? 

A. 	I just like, said, look mean usually they 
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charge just about, you knew, seven bucks per square 

foot to put the tiles in. I just did the simple 

math. 

Q. So, you put this together? 

A. 	I did. 

Q. Okay. So, this isn't really something 

that Godniez did? 

A. 	No. 

Q. So, how was it that you cc:muted the 

$3,500? You mentioned I think you were saying 

something you did same math, okay, I just -- 

A. I just said 520 times six or seven bucks 

per square foot, that brings it to $3,500. 

Q. Okay. So, that's the basis of the $3,500 

number appearing on the Godniez -- 

A. Yeah. 

Q. -- document? Nor, getting to the Hondu 

document, which appears to be the last page of 

Exhibit 15, is that also something that you put 

together? 

A. No. This is purely -- yes, sorry. Yeah. 

Yeah, because again, Hondu doesn't give me invoices. 

Q. Right. He gives you his numbers and you 

put together a spreadsheet. 

A. Yes, exactly.  
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Q. So, how did you put together this Hondu 

invoice? 

A. Well, I take the hours, okay, that he 

gives me and I kind of like separate it from other 

hours that let's say they did something else, and 

that's what it came to be. 

Q. Okay. Because in this time frame you had, 

he was working on some other jobs for you? 

A. Yeah. Yes. Yes. The majority was this 

but, yes. I mean... 

Q. What other jobs did you have going? You 

mentioned the house in West Haven. 

A. 	Yes. 

Q. What is that, is that your second home or 

vacation hare? 

A. Yeah. 

Q. 	I call it vacation. 

A. 	Yeah. 

Q. But that's not really a real estate 

investment property, right? I mean it's not a 

rental property. 

A. 	No, I'm not renting it. 

Q. Okay. It's not something you're trying to 

flip, right? 

A. 	No. 
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Q. Or it's not something you're rehabbing to 

sell, right? 

A. I may end up selling it. 

Q. Okay. But in this time frame, in the 

summer of 2014, did you have other properties that 

you were working on? 

A. Yes. 

Q. What was -- can you tell me what? 

A. Yes. I had a property on Clark that 

needed same attention. 

Q. Where? 

A. In Bridgeport too. 

Q. Bridgeport? 

A. Yeah, Clark, Clark Street, Clark that's 

the name of it. 

Q. Okay. So you? 

A. Avenue, Clark Avenue. 

Q. So, was that house for sale too? 

A. Well, it was not. It was never actually 

placed for sale. My intention was to rent it and it 

need like touch up, it needed some attention and so 

I would say send, you know, Eaves to look to 

inspect, but the majority really after the crisis, 

let's call it this way, was really to take over to 

take care of the house in Jackson because we wanted 

118 

to sell it. 

Q. Okay. 

A. It was a lot of pressure by the agent, 

real estate agent because he wanted to show the 

house and we were just there. 

Q. Okay. 

A. And suddenly all these things about. 

Q. Okay. Was there work being done on 

Jackson that was intended to fix it up and sell that 

wasn't part of the water damage loss, like you 

mentioned -- 

A. 	No. 

Q. -- landscaping and things like that 

earlier? 

A. No. Very, very little, very little. I 

mentioned the punch list of stuff we needed to do, 

kind, let's say if there was a like outlet that 

needed adjustment or need to be kind of tightened, 

stuff like this. 

Q. Okay. 

A. But not to this kind of numbers. 

Q. Okay. 

A. It was all fairness you can call Dwight, 

he can be a witness for all this. 

Q. Okay. The documents on the preceding page 
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of Exhibit 15 is, looks like an invoice on letter 

head A&G Mechanical. 

A. I see that, okay. Now here actually, this 

was -- this is, I put it down only $2,200 and also I 

put it here. Part of this was related to a 

different job. 

Q. Okay. 

A. So, or to a job exactly, I have to clarify 

this. It may not be all related to damage, okay. 

But I did kind of, here you have it here. See here 

I put it, $1,500 and $700 in particular. 

Q. Just for the record, could you refer what 

date and amount that referring to when you circled 

that? 

A. Should I say it? 

Q. Yes. 

A. Okay. 7/7/14 and $1,500 and then another 

$700 on 8/27. 

Q. So, what you're saying is that the amount 

paid to A&G that was related to the June water 

damage loss was $2,200. 

A. Yes, that was direc.Lly related to that. 

Q. Okay. 

A. We had to pay for the pump. I itm 	 

look, not everything is so clear but I do remember  
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that we needed to put a pump there. I don't think 

it was related directly to the flood or maybe to the 

previous flood, but that's as far as I remeMber. 

Q. Okay. 

A. Again, I'm just going by what actually 

transpired as far as checks going. 

Q. Did A&G Mechanical give you any other --

A. No, but this is -- sorry. 

Q. Paperwork related to this invoice? In 

other words, sometimes people will ask for a work 

order or authorization or something before they go 

ahead and do something that they want somebody to 

sign off on confirming that they're instructed to 

relate the sump pump. Did they give you any kind of 

paperwork like that? 

A. No, but he is very organized, this is A&G 

guy. So, I can always ask for, you know, another 

set of documents to support anything. Okay. 

Q. Then what is the amount that you claim 

that you spent in repairing from the June 2014 water 

loss? 

A. You mean for what, A&G? 

Q. Well you mentioned A&G is $1,500, right? 

A. No, $2,200. Then if we had everything 

together. 
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Q. If you add everything together? 

A. We can calculate it. So, we can -- so, we 

have $3,000. 

O. Well -- 

A. 	$2,500. 

Q. On the $3,000 okay, you said that that was 

something David put together, right? 

A. Yeah, that's. Yes. 

Q. Okay. 

A. And look, I don't know if we are here to 

strike a deal, I don't know, I'm not prepared for 

that, but there's a very good price. Again, I don't 

know what the purpose of this is, so, again I have 

to -- so, I have his numbers, just about sixteen 

thousand point three again, this is my cost because 

I did the job directly with my people. 

Q. How did you get to sixteen thousand point 

three? 

A. So, $3,000 plus two point five, plus three 

point five, plus five point one, two point two. 

MR. MEEHAN: Okay. I don't have anything 

further. Thank you. 

THE WITNESS: Okay. Thank you. 

MR. LEANITT: Thank you. 

(Whereupon, Deposition concluded at 1:31  

P.m.) 1 
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